
YUNUSEMRE Belediye
Başkanı Semih Balaban, bul-

duğu her fırsatta sahaya inerek
vatandaş ve esnafla biraraya gelm-
eye devam ediyor. Başkan Bala-
ban’ın bu seferki durağı Tevfikiye
ve Ayni Ali mahalleleri oldu. İki ma-
hallede gerçekleştirdiği esnaf zi-
yaretinde Başkan Semih Balaban’a
Başkan Yardımcıları Ali Gök,
Mehmet Mesut Doğan, Özel Kalem
Müdürü Seyit Ali Özmen, Ayni Ali
Mahalle Muhtarı Enis Sağman ile
Tevfikiye Mahallesi Muhtarı Filiz
Gülsuyu eşlik etti. Samimi anların
yaşandığı ziyarette hem esnafın
hem de vatandaşın taleplerini
yerinde dinleyen Başkan Balaban
hatıra fotoğrafı çektirdi.

“ESNAF VE VATANDAŞIN YANINDAYIZ”

MANİSA İl Emniyet Müdürlüğü
Terörle Mücadele Şube Müdür-

lüğünce FETÖ/PDY silahlı terör
örgütünün güncel yapılanmasının
deşifresi ve silahlı terör örgütünün
finansmanının engellenmesine
yönelik yürütülen çalışmalar sonu-
cunda, örgüt içerisinde faaliyet
yürüttüğü tespit edilen 9 şüpheli
şahsa yönelik, Manisa merkezli,
Bursa ve İzmir illerinde sabah
erken saatlerde eş zamanlı olarak
yapılan operasyonlar kapsamında,
S.Ö., F.Ç., N.İ., E.Ç., G.S., E.S.,
S.A., F.Y.T. ve M.K.S. isimli şüpheli
şahısların tamamı yakalanarak
gözaltına alındı. 

TERÖR ÖRGÜTÜ DEŞİFRE EDİLİYOR
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FETÖ/PDY silahlı terör örgütünün güncel yapılanmasının deşifresi için Manisa
Bursa ve İzmir'de eş zamanlı yapılan operasyonlarda 9 şüpheli gözaltına alındı  

Manisa İl Emniyet Müdürlüğü
Terörle Mücadele Şube Müdür-
lüğü tarafından yapılan op-
erasyonda şüphelilerden zarflar
içerisinde dağıtılmaya hazır
vaziyette toplam 3 bin 300 ABD
doları, 48 bin TL, 5 adet çeyrek
altın, 1 adet gram altın ve çok
sayıda dijital materyalin de ele
geçirildi. Gözaltına 
alınarak Manisa'ya getirilen
şüphelilerin emniyetteki sorgu-
larının ardından adli mercilere
sevk edileceği açıklandı. 

FETO FiNANSMANINA 
POLiSTEN DARBE!

Başkan Balaban’dan Tevfikiye 
ve Ayni Ali’de esnaf ziyareti 

Sahipsiz köpekler dosyası 

AK Parti Grup Başkanvekili Bahadır Yenişe-
hirlioğlu, sahipsiz köpeklere ilişkin hazırladıkları

raporu Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'a
sunduğunu bildirdi. Yenişehirlioğlu, "Evvela insan
ardından hayvan ve çevre sağlığını tesis etmek için
ortaya konulan bu iradenin toplumumuzun tüm kes-
imlerinin beklentilerini karşılayacak şekilde net bir
çözüme ulaşması en büyük temennimizdir" dedi.

Belediye başkanları 
Manisa’nın gelecek

için buluştu!5 YILI

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek başkanlığında 2024-2029 dönemi

stratejik planlama toplantısı gerçekleştirildi. İlçe
belediye başkanları ve Büyükşehir Belediyesi
yetkililerinin de katılımıyla gerçekleştirilen
toplantıda Manisa’nın gelişmeye açık yönleri ve
gelecek 5 yıllık dönemde hayata geçirilebilecek
vizyon projeler gündeme geldi.   

CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip
Erdoğan, Washington'daki NATO De-

vlet ve Hükümet Başkanları Zirvesi'ne
katılmak üzere ABD'ye hareketi öncesi
Esenboğa Havalimanı'nda basın toplan-
tısı düzenledi. Erdoğan, "NATO Liderler
Zirvesi'nde Ortak değerlerimizin sami -
miyet testinden geçmekte olduğu
Gazze'de Filistin halkına yönelik katli- 
amları gündeme taşıyacağız" dedi.

GAZZE’DE YAPILAN KATLİAMLARI KONUŞACAK

Cumhurbaşkanı Erdoğan
NATO Liderler Zirvesi'nde 

Abartılı egzoza
ceza yağdı!

MANİSA İl Emniyet Müdürlüğü
Trafik Tescil ve Denetleme

Şube Müdürlüğü ve İlçe Trafik Bir-
imleri tarafından abartı egzoz ve
yüksek ses çıkaran araçlara
denetim gerçekleştirildi. İl Em-
niyet Müdürlüğünce  gürültü kirlil-
iğine sebep olacak şekilde egzoz
kullanan motosiklet ve otomobiller
üzerindeki
denetimlerin
aralıksız
devam ede-
ceği duyu-
ruldu.

Cumhurbaşkanı’nda

Manisa’nın ihracatında sert düşüş!
2023 yılının Ocak-Haziran döneminde 20 milyar 912 milyon
dolar dış satıma imza atan Egeli ihracatçılar, 2024 yılının ilk

yarısında ihracatta yüzde 5’lik gerilemeye engel olamadı ve ihra-
catta 19 milyar 783 milyon dolara geriledi. Manisa’nın 6 aylık
ihracatı 2 milyar 895 dolar olarak kayıtlara geçti. 2023 yılının ilk
yarısında 3 milyar 753 milyon dolarlık ihracat yapan Manisa’nın
ihracatı 2024 yılının ilk yarısında yüzde 23 eridi. Manisa, Ege
Bölgesi illeri arasında ihracatı en çok düşen il oldu. 

Kırkağaç kavununda ekim yapıldı
AĞUSTOS ayında hasadı yapılacak olan
dünyaca ünlü Kırkağaç kavununun ekimine

başlandı. Kırkağaç Ziraat Odası Başkanı Emin
Özarı, ilçede 10 bin dekarlık alanda ata to-
humu ile yapılan üretimde bu yıl 30 bin ton
rekolte beklediklerini ifade etti. 

7’de

6’da

7’de

4’te
2’de

3’te

5’te

5’te
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Ayni Ali’de esnaf ziyareti yaptı
Başkan Balaban Tevfikiye Ve 

Her fırsatını mahalle ziya-
retleriyle vatandaşlarla biraraya
gelen Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, bu
kez Ayni Ali ve Tevfikiye mahal-

lelerinde esnafla buluştu. Sa-
mimi anların yaşandığı ziyarette
Başkan Balaban, esnafın ve
vatandaşın taleplerini dinledi.

Yunusemre Belediye Baş-

kanı Semih Balaban, bulduğu
her fırsatta sahaya inerek va-
tandaş ve esnafla biraraya gel-
meye devam ediyor. Başkan
Balaban’ın bu seferki durağı
Tevfikiye ve Ayni Ali mahalleleri
oldu. İki mahallede gerçekleş-
tirdiği esnaf ziyaretinde Başkan
Semih Balaban’a Başkan Yar-
dımcıları Ali Gök, Mehmet
Mesut Doğan, Özel Kalem Mü-
dürü Seyit Ali Özmen, Ayni Ali
Mahalle Muhtarı Enis Sağman
ile Tevfikiye Mahallesi Muhtarı
Filiz Gülsuyu eşlik etti. Samimi
anların yaşandığı ziyarette hem
esnafın hem de vatandaşın ta-
leplerini yerinde dinleyen Baş-
kan Balaban hatıra fotoğrafı
çektirdi.

‘eSNAF Ve VATANDAŞIN 

YANINDAYIZ’

Esnaflara hayırlı işler dile-
ğinde bulunan Belediye Baş-

kanı Balaban, halkın taleplerini
dinleyerek sorunların çözümü
için ellerinden geleni yapacak-
larını belirtti. Başkan Balaban, “
Göreve geldiğimiz günden bu
yana daima halkımızın sesine
kulak verdik. Vatandaşın veya
esnafımızın talebini oturduğu-
muz koltukta değil, sahada ola-
rak birebir yerinde dinliyoruz.
Tevfikiye ve Ayni Ali mahalleri-
miz ziyaretlerinde de belediye
başkanlarımızla birlikte talepleri
yerinde dinledik. Her zaman
söylediğimiz gibi talepleri eğer
belediyemizle ilgiyse imkânları-
mız çerçevesinde, eğer beledi-
yemiz ile ilgili değilse ilgili
yerlerle görüşerek yerine getir-
meye çalışıyoruz. Biz biliyoruz
ki başarılı belediyeciliğin yolu
mutlu halktan geçer. Mutlu bir
Yunusemre oluşturmak için de

elimizden geleni yapmaya gay-
ret göstereceğiz. Her zaman
esnafımızın ve vatandaşımızın
daima yanındayız” dedi. Yunu-
semre Belediye Başkanı Semih
Balaban’a 8 Eylül Caddesinde

gerçekleştirilen ziyarette sa-
mimi anlar yaşandı. Vatandaş-
larla yakından ilgilenen Başkan
Balaban, onlarla hatıra fotoğrafı
çektirmeyi de ihmal etmedi.
Haber Merkezi
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 237 88 00

TUNÇ ECZANESİ
0236 232 74 26

DENİZ ECZANESİ 

GÜMÜŞ ECZANESİ

0236 211 30 15 

0236 232 08 02

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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GÖZDEM ECZANESİ
1890 - Wyoming, Amerika Birleşik Devletleri'nin 44. eyaleti oldu.
1894 - İstanbul'da 474 kişinin ölümüne sebep olan bir deprem meydana geldi.
1900 - Paris metrosu açıldı.
1910 - Cerrahpaşa Hastanesi kuruldu.
1921 - Yunan Ordusu'nun taarruzuyla, Kütahya-Eskişehir muharebeleri başladı.
1923 - İstanbul'da Harp Akademisi kuruldu.
1939 - İstanbul Beyazıt'daki İnkılâp Müzesi Vali Lütfi Kırdar tarafından açıldı.
1947 - Hindistan'ın ikiye ayrılmasıyla oluşan Pakistan'da Genel Valiliğe Muhammed Ali Cin-
nah getirildi.
1951 - Randy Turpin, Sugar Ray Robinson'ı yenerek orta siklet boks şampiyonu oldu.
1952 - Türkiye Gazeteciler Sendikası (TGS) kuruldu.
1973 - Bahama Adaları, Birleşik Krallık'tan bağımsızlığını ilan etti.

GÜNÜN OLAYI

Manisa’da abartılı egzoza ceza yağdı!
Manisa İl Emniyet Müdürlüğü tarafından abartı egzoz ve yüksek ses çıkaran araçlara denetim gerçekleştirildi. 

MANİSA İl Emniyet Müdürlüğü Tra-
fik Tescil ve Denetleme Şube Müdür-
lüğü ve İlçe Trafik Birimleri tarafından
abartı egzoz ve yüksek ses çıkaran
araçlara denetim gerçekleştirildi. Ma-

nisa İl Emniyet Müdürlüğü Trafik Tescil
ve Denetleme Şube Müdürlüğü ve İlçe
Trafik Birimleri tarafından 2-8 Temmuz
2024 tarihleri arasında 33 ekip 63 per-
sonel ile gerçekleştirilen abartı egzoz

ve yüksek ses çıkaran araçlar denetimi
sonucunda; 3002 araç ve sürücüsü
kontrol edilip kusurlu görülen 529 araç
sürücüsüne abartılı egzoz maddesin-
den 12 sürücüye, yüksek ses madde-

sinden 58 araç sürücüye, kusurlu görü-
len 529 araç ve sürücüsüne diğer
kanun maddelerinden 459 sürücüye
toplam 1.667.259 ₺ idari para cezası
uygulanıp 98 araç trafikten men edildi.

İl Emniyet Müdürlüğünce  gürültü kirlili-
ğine sebep olacak şekilde egzoz kulla-
nan motosiklet ve otomobiller
üzerindeki denetimlerin aralıksız devam
edeceği bildirildi. Haber Merkezi 

KASTAMONU'DA kamyo-
netinin arkasına bağladığı rö-
morkun ipini kontrol etmek
isterken minibüsün çarptığı va-
tandaş hayatını kaybetti. 

Kaza, Kastamonu-Tosya
yolu 1. kilometresinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye
göre, 37 ACS 962 plakalı kam-
yonetin sürücüsü İsa Can (56),
aracın arkasına bağladığı rö-
morkun ipini kontrol etmek için
yolda durarak kamyonetten
indi. Bu sırada yolda seyir ha-
linde olan F.K. yönetimindeki
43 AG 603 plakalı minibüs,
yolda duran Can'a çarptı. Ağır

yaralanan Can, Kastamonu
Eğitim ve Araştırma Hastane-
sine kaldırıldı. Tedavi altına alı-
nan Can, tüm müdahalelere
rağmen kurtarılamayarak haya-
tını kaybetti. Kazanın ardından
olay yerinden kaçan F.K. ise

olaydan 3 saat sonra Kasta-
monu İl Emniyet Müdürlüğü
Kastamonu Saraçlar Polis Mer-
kezine giderek teslimoldu. 

Can'ın cenazesi işlemleri-
nin ardından ailesine teslim
edildi. Can'ın cenazesi Kadı

Nasrullah Camii'nde, öğle na-
mazını müteakiben kılınan ce-
naze namazının ardından
defnedilmek üzere Manisa'ya
gönderildi. Cenaze namazına
Can'ın ailesi, yakınları ve vatan-
daşlar katıldı. İHA 

Talihsiz adamın cenazesi Manisa’da toprağa verildi

Yolda aracını kontrol etmek isterken
minibüsün çarptığı vatandaş öldü 

Salihli jandarması 
torbacılara geçit vermiyor  

MANİSA’NIN Salihli ilçe-
sinde jandarma ekipleri tara-
fından “torbacı" olarak tabir
edilen uyuşturucu satıcılarına
yönelik düzenlenen operas-
yonda kubar esrar ve uyuştu-
rucu hap ele geçirildi.   

Uyuşturucu madde ticareti
yapan şahıslara yönelik çalış-
malarına devam eden Manisa
İl Jandarma Komutanlığına
bağlı Salihli İlçe Jandarma
Komutanlığı ekipleri, Sart Ma-
hallesi’nde torbacı olarak
tabir edilen zehir tacirlerine
yönelik operasyon gerçekleş-

tirdi. Operasyonda A.G.’nin
(41) yapılan üst aramasında
20 gram kubar esrar ve 6
adet uyuşturucu hap ele geçi-
rildi. 

Şüpheli hakkında adli
işlem başlatıldığı öğrenildi.
İHA 

Orman yangını kontrol altına alındı  
MANİSA'NIN Kırkağaç ilçe-

sine bağlı Dualar Mahallesi’nde
saat 12.15'te çıkan orman yan-
gınına ekipler tarafından 10 da-
kika içinde ilk müdahale yapıldı.
Yangına İzmir Orman Bölge
Müdürlüğüne ait 4 uçak, 4 heli-
kopter, 15 arazöz, 7 su ikmal ve
1 dozer ile müdahale edildi.
Ekiplerin yoğun çalışmaları so-
nucu yangın, 6 saat içinde
kontrol altına alındı. Bölgede
soğutma çalışmaları sürüyor.
İHA

MANİSA'NIN Yunusemre il-
çesinde cezaevi firarisi olan
şahıs yasadışı olarak ektiği
kenevirleri sularken jandarma
ekipleri tarafından suçüstü ya-
kalandı.  

Manisa İl Jandarma Komu-
tanlığı KOM Şube Müdürlüğü
ekiplerince yapılan istihbari ça-
lışmalar neticesinde 6 ayrı suç-
tan hakkında yakalama kaydı
bulunan, aynı zamanda cezaevi
firarisi olup kesinleşmiş 15 yıl 6
ay 7 gün hapis cezası bulunan
E.S. (31/E) isimli şahsın 5 farklı
bölgeye kenevir bitkisi ektiği
tespit edilfi. Yunusemre İlçe
Jandarma Komutanlığı ve Ma-
nisa il Jandarma Komutanlığı
JASAT ekipleriyle yapılan ortak
yapılan çalışmayla şahıs ekim

yaptığı arazide sulama yaptığı
esnada suç üstü yakalandı.
Arazide yapılan aramada; 415
kök kenevir, 2.234 gram kubar
esrar, 6 adet sentetik ecza
hapı, 2 adet uyuşturucu madde
içme aparatı ele geçirildi. 

E.S isimli şahıs hakkında
Cumhuriyet Savcılığı talimatları
doğrultusunda adli işlemlere
başlandığı açıklandı. İHA

Cezaevi firarisi kenevir sularken
suçüstü yakalandı   

Korkutan yangınlara Büyükşehir’den müdahale
MANİSA Büyükşehir Bele-

diyesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı
ekipleri, sıcaklıkların artmasıyla
birlikte mesailerinin büyük kıs-
mını yangınlara ayırıyor. Nemin
düşmesi ve sıcaklıkların artma-
sıyla kuruyan alanlarda, anızla-
rın yakılması sonucu tarım
alanlarında, tedbirsizlik sonucu
insan eliyle meydana gelen
orman yangınlarına kısa sürede
müdahale eden itfaiye ekipleri,
yangınları büyümeden kontrol
altına almak için çalışıyor. Mer-
kez ekipleri ve Kırtık İtfaiye
Amirliği’ndeki ekipler, Şehzade-
ler ilçesi Dilşeker Mahallesi
Çatal Mezarlığı civarında çıkan
yangını kısa sürede kontrol al-

tına aldı. Spil Dağı’nda çıkan
yangına ise Orman Müdürlüğü
ekipleriyle birlikte ilk müdaha-
leye başlayan Manisa Büyük-
şehir Belediyesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığı ekipleri, Orman Mü-
dürlüğü ekipleri ile birlikte yan-
gını ormana sıçramadan
kontrol altına aldı. Soğutma ça-
lışmalarının tamamlanmasıyla
birlikte ekipler bölgeden ayrıldı.
Haber Merkezi
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Bu cümle karşıma çıktı, dün. Okuduğunuzda basit
gelen ama, düşündüğünüzde birçok anlam yüklene-
bilecek bir cümle. Yaşadığımız her gün gelişen du-
rumlarla ve verdiğimiz tepkilerle bir sanat icra
ediyormuşuz, ömrümüzde. Başrolü biz, figüranları
çevremizdeki herkes. Aslında günümüzde çok da
yapmacık bir halde oynuyoruz rolümüzü.

'Beterin beteri var haline şükret dostum' gibi şü-
kretmeyi bilmemiz gerektiği mesajını da barındıran
cümle çok güzel bir tanım olabilir hayat için ama, se-
naryoyu yazanlar istediği gibi çok absürd yazınca oy-
nayanlarda bir rol zehirlenmesi olabiliyor.

Deli gibi çalışıp üç kuruşa talim edenlere,
Bir parkta ailecek içeceği çayın hesabını yapan-

lara,
Market alışverişini kıtkanaat yapıp zar zor 100

gram kıyma alanlara,
Çocuğunun ihtiyaçlarını karşılayamayanlara,
Aç sersefil yaşamak durumunda bırakılanlara,

hadi gel sen şimdi şartlar ne olursa olsun, 'halinden
memnun olma sanatını icra etmelisin' de bakalım.
Hele ki,

Bir tarafta az iş yapıp çok kazanan,
Bir tarafta sınırsızca gezip tozan eğlenen,
Bir tarafta etinden sütüne market arabasını tepe-

leme dolduran,
Bir tarafta çocuğuna eğitiminden gezmesine son-

suz imkanlar sunanların da sanatını tüm ihtişamıyla
icra eylediği günümüzde.

Bunda, ne yerlerde sürünenin ne de göklerde ge-
zinenin hiçbir dahli yok. Tamamen çarkı döndürenle-
rin, şartları bir taraf için eksi diğer taraf için artı yönde
oluşturanların, birilerine 'al sen bununla yetin' derken
birilerine de hamuduyla verenlerin sanatı.

Durumlar bu haldeyken de şükret, an'ı yaşa, şart-
ları zorla, konfor alanından çık gibi telkin cümleleri
söyleniyor, halinden memnun olma sanatını sergile-
yen hayatının başrolündeki insanlara. Belki düne
kadar faydası vardı ama, şu anda 'sağlığım yerinde
çok şükür' diyerek halinin sadece bu kısmından
memnun olanlara, artık bunları söylemek de kâr et-
miyor.

Bu sadece maddi anlamda değil, manen, ruhen
de böyle insanlarda. Bir bıkkınlık, bir enerji düşük-
lüğü, memnuniyetsizlik almış başını gidiyor.

Yazıyı daha farklı yazmak isterken bu yöne doğru
evrildim. Ben bile böyle hissediyorsam bu duygularla,
gel şimdi halinden memnun olma sanatını güle oy-
naya yapsın insanlar.

Güya huzurumuzu mutluluğumuzu maddesel şey-
ler üzerine kurarsak sorun orada oluşmaya başlıyor-
muş. Elde edememenin verdiği huzursuzlukla önce
memnuniyetsizlik

hali, sonra da mutsuzluk hali hakim oluyormuş in-
sana, sonra da çevresine bulaştırıyormuş bunu. İyi
bir gelire, güzel bir eve, konforlu bir arabaya, güzel
bir işe sahip olmayı istemek, memnuniyetsizliğin
galip gelmesi demekmiş. Tüm bunlara sahip olup da
fazlasını isteyenler memnun olmakta zorlanabilirler
eyvallah da, hiç sahip olmayanlar için memnuniyetsiz
yakıştırması asla ve kat'a söylenemez.

Günümüz şartları maalesef Pollyannacılık oyna-
mak için çok zorlu. Halinden memnun olmak sanatı
içinse imkansız gibi. Oynayabilene Oscar ödülü veri-
lebilecek bu dönemde korku, kaygı, endişe, depres-
yon, yetersizlik, mutsuzluk, akıl huzurunun
azalmasıyla beraber, hayatın ne dengesi ne de
uyumu kaldı çünkü.

Günümüzde, beklentiler içinde kalmak yerine ha-
yatın akışına teslim olarak yaşayabilmek her ne
kadar zor olsa da, halimizden memnun olma sanatını
gerçekten en güzel duygularla sergileyeceğimiz gün-
lere, en çabuk en hızlı halde kolaylıkla kavuşmaya di-
yorum. 

ZERRİN AĞAR

RengAhenk

Halinden memnun 
olma sanatı

4
yaşadıkları sorunlara dikkat çekerek Manisa milletvekillerine ve ilgili kurumlara acil önlem çağrısında bulundu
Eski siyasetçi ve üzüm üreticisi Hakan Gürtunca, düşük rekolte ve ithalat baskısı nedeniyle 

Üzüm üreticilerinden yetkililere 
‘önlem alın’ çağrısı

Cansu MERİÇ

MAnİsA’dA üzüm
üreticileri 2023 sezonunda
yaşanan iklim olayları ve
hastalık sorunları nede-
niyle düşük rekolteyle
karşı karşıya kaldı. İhra-
catçı firmaların talepleri
karşılayamaması üzerine
üzüm fiyatları 4 dolar sevi-
yelerine çıksa da, girdi

maliyetleri nedeniyle üreti-
ciler zorlu bir süreç ya-
şadı. 

Yeni sezon başlama-
dan önce rekolte tahmin-
lerinin de iç açıcı
olmadığını belirten eski si-
yasetçi ve üzüm üreticisi
Hakan Gürtunca olası
hastalık ve yağmur gibi
faktörlerin durumu daha
da kötüleştirebileceğine

dikkat çekti. Gürtunca,
Manisa milletvekillerine ve
ilgili kurumlara seslenerek
önlem almaya davet etti.

Denizli Serbest Bölge-
si'ne İran'dan ciddi tonaj-
larda kuru üzüm geldiğine
dair bilgiler aldıklarını belir-
ten Gürtunca, bu duru-
mun dünya piyasalarında
Türk üzüm fiyatlarını ve
kalite standartlarını düşü-
rebileceğini, dolayısıyla ül-
kenin döviz gelirlerinin
azalmasına ve üreticilerin
piyasa değerlerinin düş-
mesine neden olacağını
vurguladı.

Üretilen üzümün yüzde
10’luk kısmının düşük kali-
teli olduğunu belirten Gür-
tunca, “Bu üzümler
pekmez, sirke, alkol gibi
halkın tükettiği gıdalarda
hammadde olarak kullanı-
lıyor. 

Geçen yılki rekolte dü-
şüklüğü nedeniyle çevre
ülkelerden üzüm ve hurma
konsantrelerinin ithal

edildi. 
Bu durumun halk sağ-

lığına ve üreticilerin fiyat
beklentilerine olumsuz
yansıyor” dedi. 

Üzüm üreticisi Gür-
tunca, milletvekillerine,
ziraat odalarına, üzüm
borsalarına, birliklere ve
üreticilere seslenerek, ül-
kenin ve üreticilerin men-
faatlerinin korunması için

İran'dan gelen üzümlerin
incelenmesini ve gerekli
önlemlerin alınmasını
talep etti. 

Gürtunca, ülkenin bir
avuç açgözlü insanın kar
hırsına kurban edilme-
mesi gerektiğini belirte-
rek, yetkilileri bu olayları
ciddiyetle incelemeye ve
müdahalede bulunmaya
davet etti.

Kırkağaç kavununda ekim 
yapıldı, hasat ağustosta 

AğUstos ayında ha-
sadı yapılacak olan dün-
yaca ünlü Kırkağaç
kavununun ekimine baş-
landı. Kırkağaç Ziraat
Odası Başkanı Emin
Özarı, ilçede 10 bin dekar-
lık alanda ata tohumu ile
yapılan üretimde bu yıl 30
bin ton rekolte bekledikle-
rini ifade etti. 

MANİSA'NIN Kırk-
ağaç ilçesinde 10 bin de-
karlık alanda ekimi yapılan
kavunlardan bu yıl 30 bin
ton rekolte hedefleniyor.
Bazı çiftçiler el yöntemiyle
bazı çiftçiler ise traktör
yardımıyla kavun ekimini
gerçekleştiriyorlar. Daha
sonra çapa işlemi yapılan

Kırkağaç kavunu, ağustos
ayında ise hasat edilerek
depolarda serin ortam-
larda sırıklara asılıp alıcıla-
rını bekleyecek. 

Kırkağaç'ta dekar ba-
şına 3 ton, toplamda ise
30 bin ton üretim hedefle-
diklerini söyleyen Kırkağaç
Ziraat Odası Başkanı Emin
Özarı, İHA muhabirine
özel açıklamalarda bu-
lundu. Dünyaca ünlü Kırk-
ağaç kavununun hala
atalık tohumla üretmeye
devam ettiklerini anlatan
Özarı, “Meşhur Kırkağaç
kavunlarımızın tohumları
bu sene de toprak anayla
buluştu. Kavunlarımız bü-
yüme aşamasında. Bu yıl

10 bin dekar seviyelerinde
bir ekilişimiz var. Yaklaşık
30 bin dekar rekolte bekli-
yoruz. Sizlerin alışık ol-
duğu o benekli altınbaş
diye tabir ettiğimiz Kırk-
ağaç kavunumuza ek ola-
rak artık sarı dilimli yeni
kavunumuzu da siz tüketi-
cilerimize sunuyoruz. İkisi
de çok lezzetli ikisi de da-
yanıklıdır. Kavunlarımız
yurt içinde satışa sunul-
maktadır. Zaten geç hasat
edildiği için yurdun büyük
bir bölümünde hasadı
biten kavun üretimi bizim
Kırkağaç'ımızda yeni baş-
lamış oluyor. Bu da Al-
lah'ın bizim coğrafyamıza
vermiş olduğu bir lütuf.

Dayanıklılığıyla, lezzeti,
aroması ve lif yapısıyla
meşhur olan Kırkağaç ka-
vunumuzu Allah nasip
ederse Ağustos'ta sofrala-
rınıza göndereceğiz. Türki-
ye'de belki de ata
tohumuyla üretimi yapılan
tek ürün Kırkağaç kavunu-
dur. Bakın burada dikkati-
nizi çekmek istiyorum.
Bizim kavunlarımız daha
hala ata tohumuyla üretili-
yor. Düşük verim alma-
mıza rağmen, daha düşük
verim alacağımızı bilme-
mize rağmen biz hala hib-
rit tohuma geçmedik.
Bende zaman zaman hib-

rit tohuma geçelim, daha
çok verim alabiliriz diye
söylememe rağmen çiftçi-
lerimiz ata tohumunda
ısrar ediyorlar. Bu da bizi
çok mutlu ediyor. Genle-
riyle oynanmamış, geneti-
ğiyle oynanmamış,
yüzyıllar öncesinde nasılsa
hala aynı tekniklerle
tohum alınıyor, aynı tek-
niklerle tohum ekiliyor. O
yüzden Türkiye'de ata to-
humu ile üretilen tek ürün
diyebilirim Kırkağaç kavu-
nuna. Bu da önemli bir
özellik. İnşallah ağustos
ayında sofralarınızda ola-
cak” dedi. İHA

Kula’da birlik ve beraberlik mesajları verildi
KULA Belediyesi’nde 27

Haziran tarihinde yaşanan ar-
bede olayının ardından tutukla-
nan Belediye Başkanı Hikmet
Dönmez’in yerine başkan vekili

seçilmesi için bugün Manisa
Valiliği’nin yazısıyla seçim ya-
pıldı. CHP’li Belediye Meclis
Üyesi Semra Gündüz’ün Kula
Belediye Başkan vekili seçildiği

toplantının ardından Kula’daki
yatırım ve projeler ile ilgili yetki-
lilerden bilgi alan Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Mimar Ferdi Zeyrek, Kula Bele-

diye Başkanı Hikmet Dönmez
göreve dönünceye kadar birlik
ve beraberlik içerisinde hizmet-
lere devam edeceklerini söy-
ledi. 

Beraberindeki CHP Manisa
Milletvekilleri Ahmet Vehbi Ba-
kırlıoğlu ile Bekir Başevirgen,
Kula Belediye Başkan vekili
Semra Gündüz ve CHP’li Kula
Belediye Meclis Üyeleri ile bir-
likte esnaf ziyareti yapan Baş-
kan Zeyrek, esnaf ve
vatandaşların istek ve sorunla-
rını dinledi. Daha sonra 4 Eylül
ve Bey Mahallelerinde Kula Be-
lediyesi’nin devam eden proje-
lerini yerinde inceleyen Başkan
Zeyrek, projelerle ile ilgili birim
sorumlularından bilgi aldı. Kula
Belediye Başkanı Hikmet Dön-
mez’in görevine dönesiye
kadar Kula’ya sahip çıkacakla-
rını ve birlik beraberlik içeri-
sinde Kula’yı yöneteceklerini
dile getiren Başkan Zeyrek,

Kula halkının hizmetten mah-
rum kalmayacağının altını çizdi.
Kula ile her zamandan yakın-
dan ilgileneceğinin de sözünü
veren Başkan Zeyrek, seçim

öncesinde hem kendisinin hem
de Kula Belediye Başkanı Hik-
met Dönmez’in verdiği sözleri
tek tek yerine getireceklerini
ifade etti. İHA 
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Manisalı vekil çalışmayı tamamladı...Sahipsiz 
köpekler dosyası Cumhurbaşkanı’nda

aK PaRTİ Grup Başkanve-
kili Bahadır Yenişehirlioğlu, sa-
hipsiz köpeklere ilişkin
hazırladıkları raporu Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdo-

ğan'a sunduğunu bildirdi.
Yenişehirlioğlu, "Evvela

insan ardından hayvan ve
çevre sağlığını tesis etmek için
ortaya konulan bu iradenin top-

lumumuzun tüm kesimlerinin
beklentilerini karşılayacak şe-
kilde net bir çözüme ulaşması
en büyük temennimizdir." ifa-
desini kullandı.

AK Parti Grup Başkanvekili
Bahadır Yenişehirlioğlu, sahip-
siz köpeklere ilişkin hazırladık-
ları raporu Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'a sun-
duğunu bildirdi. Yenişehirlioğlu,
sosyal medya hesabından yap-
tığı açıklamada, "Bugün AK
Parti MYK toplantımızda Cum-
hurbaşkanımız Sayın Erdo-
gan'a başıboş/saldırgan sokak
köpekleri sorununa ilişkin hazır-
ladığımız raporu arz ederek zatı
devletlerini ve MYK üyelerimizi
bilgilendirdim." ifadelerini kul-
landı.

Yenişehirlioğlu, açıklama-
sında şunları kaydetti:

"Raporumuzun mahiyetini
detaylı bir şekilde dinleme ne-
zaketi gösteren Sayın Cumhur-
başkanımıza teşekkür
ediyorum. 

Sokaklarda aziz milletimizin
huzur ve güvenliğinin sağlana-
cağına, herkesin üzerinde mu-
tabık kaldığı bu sorunun
çözüme ulaşacağına inancımız

tamdır. Evvela insan ardından
hayvan ve çevre sağlığını tesis
etmek için ortaya konulan bu
iradenin toplumumuzun tüm
kesimlerinin beklentilerini karşı-
layacak şekilde net bir çözüme

ulaşması en büyük temenni-
mizdir.

Raporumuzun sorunun çö-
zümüne ilişkin önemli katkılar
sunacağına inanıyor, hayırlı ol-
masını diliyorum." aa

2023 yılının Ocak-Haziran döneminde 20 milyar 912 milyon dolar dış satıma imza atan Egeli ihracatçılar, 2024 yılının ilk yarısında ihracatta yüzde 5’lik gerilemeye engel olamadı… Düşüşte ise zirve Manisa’nın

Manisa’nın ihracatında sert düşüş! 
BuRhan aKDEMİR

2023 yılının Ocak-Haziran
döneminde 20 milyar 912 mil-
yon dolar dış satıma imza atan
Egeli ihracatçılar, 2024 yılının ilk
yarısında ihracatta yüzde 5’lik
gerilemeye engel olamadı ve
ihracatta 19 milyar 783 milyon
dolara geriledi. 

Manisa’nın 6 aylık ihracatı 2
milyar 895 dolar olarak kayıt-
lara geçti. 2023 yılının ilk yarı-
sında 3 milyar 753 milyon
dolarlık ihracat yapan Mani-
sa’nın ihracatı 2024 yılının ilk
yarısında yüzde 23 eridi. 

Manisa, Ege Bölgesi illeri
arasında ihracatı en çok düşen
il oldu. 

Türkiye’nin ihracatına en
büyük katkıyı sağlayan ikinci
bölge konumundaki Ege Böl-
gesi, Ticaret Bakanlığının faali-
yet illerine göre ihracat
istatistiklerine göre Haziran
ayında 3 milyar 23 milyon dolar
dövizi Türkiye’ye kazandırdı.
Ege Bölgesi’nin 2023 yılı hazi-
ran ayındaki ihracatı 3 milyar
470 milyon dolar olmuştu. 

Ege Bölgesi’nin ihracatı ha-
ziran ayında yüzde 13 kan kay-
betti ve ihracattaki kayıp

derinleşti. 
Ege Bölgesi illerinden İzmir,

Muğla ve Afyonkarahisar 2024
yılının ilk yarısında, 2023 yılının
aynı dönemine göre ihracatla-
rını artırmayı ya da korumayı
başarırken, Ege Bölgesi’ndeki
diğer iller 2023 yılı ihracat per-
formanslarının gerisinde kaldı. 

İZMİR’İn 6 aYlıK
İhRaCaTı 11,6 MİlYaR 

DOlaR 
Ege Bölgesi’nin ihracatını

domine eden İzmir 1 milyar 555
milyon dolarlık ihracatla Ege
Bölgesi ihracatının yüzde
51,5’luk dilimini tek başına ger-
çekleştirdi.

Ege’nin incisi İzmir, 2024
yılının ilk yarısını 11 milyar 665
milyon dolarlık ihracatla geride
bıraktı.

Kimya sektörü 162 milyon
dolarlık ihracatla İzmir’de en
çok ihracat yapan sektör olur-
ken, Hazırgiyim ve konfeksi-
yon sektörü 100 milyon
dolarlık ihracatla İzmir’de en
çok ihracat yapan ikinci sektör
olmayı başardı.

Otomotiv endüstrisi sek-
törü 66 milyon dolarlık ihra-
catla zirvenin üçüncü
basamağında yer buldu. 

Manİsa’nın İhRaCaTı 
YÜZDE 23 GERİlEDİ 

Manisa, Haziran ayında
Ege Bölgesi’nde 540,5 milyon
dolarlık ihracat performansı
ortaya koydu. 

Manisa, İzmir’den sonra
Ege Bölgesi’nde en çok ihra-
cat yapan ikinci şehir olmayı
sürdürdü. 

Manisa’nın ihracatında
elektrik-elektronik sektörü 146
milyon dolarlık tutarla açık ara
lider olurken, iklimlendirme
sektörü 46 milyon dolar, oto-
motiv endüstrisi 44 milyon
dolar ihracat yaparak ilk üç
sektör arasında yer aldı. Mani-
sa’nın 6 aylık ihracatı 2 milyar
895 dolar olarak kayıtlara
geçti. 2023 yılının ilk yarısında
3 milyar 753 milyon dolarlık
ihracat yapan Manisa’nın ihra-
catı 2024 yılının ilk yarısında
yüzde 23 eridi. 

Manisa, Ege Bölgesi illeri
arasında ihracatı en çok
düşen il oldu. 

DEnİZlİ’nİn
İhRaCaTınDa 

haZıRGİYİM VE
KOnFEKsİYOn

sEKTÖRÜ lİDERlİĞİnİ
sÜRDÜRDÜ 

Ev tekstilinde Türkiye’nin
ihracat merkezi konumunda
olan Denizli, Haziran ayında
305,6 milyon dolarlık ihracat
yapma başarısı gösterdi. 2023
yılının Ocak - Haziran döne-
minde 2 milyar 13 milyon
dolar ihracata imza atan De-
nizli, 2024 yılının ilk yarısında
yüzde 6’lık kayıpla, 1 milyar
884 milyon dolarda kaldı. 

Denizli’nin ihracatında ilk
üç sektörü 78 milyon dolarla
hazırgiyim ve konfeksiyon, 70
milyon dolarla çelik ve 64 mil-
yon dolarla elektrik-elektronik
sektörleri sıralandı. 

BalıKEsİR 1 MİlYaR 
DOlaRı aŞTı 

Ege Bölgesi’nde, Haziran
ayında ihracatını artırabilen üç
ilden biri olan Balıkesir, ihraca-
tını yüzde 18 geliştirerek 176
milyon dolardan 208 milyon
dolara ilerletti.

Balıkesir’in 6 aylık ihracatı
da 1 milyar 41 milyon dolar
oldu. 

Balıkesir’de Haziran ayında
ihracatını yüzde 210’luk artışla
21 milyon dolardan 65 milyon
dolara taşıyan elektrik-elektro-
nik sektörü Balıkesir’in ihraca-
tını sürükleyen sektör oldu. 

aYDın’Da MaDEnCİlİK 
sEKTÖRÜ lİDER 

Evliya Çelebi’nin, “Dağla-
rından yağ ovalarından bal
akar” diye tanımladığı Aydın’ın
ihracatı Haziran ayında yatay
bir seyir izledi. 2023 yılı Hazi-
ran ayında 119 milyon dolar
ihracat yapan Aydın, 2024 yılı-
nın Haziran ayında 118 milyon
dolar dövizi ülkemize kazan-
dırdı.

Aydın’ın ihracatında ma-

dencilik sektörü 16 milyon do-
larlık döviz getirisiyle lider sek-
tör oldu. 

aFYOnKaRahİsaR
İhRaCaT aRTıŞ 

REKORTMEnİ OlDu 
2024 yılının ilk yarısında ih-

racatını yüzde 22’lik artışla
299 milyon dolardan 365 mil-
yon dolara ilerleten Afyonka-
rahisar, Haziran ayında
yakaladığı yüzde 90’lık ihracat
artış hızı yakaladı ihracatını 51
milyon dolardan 97 milyon do-
lara çıkardı ve Ege Bölgesi il-
leri arasında ihracat artış
rekortmeni oldu. Su ürünleri
ihracatında Türkiye lideri olan
Muğla, Haziran ayında 96 mil-
yon 635 bin dolarlık ihracata
imza atarken, 2023 yılı Hazi-
ran ayındaki 119 milyon dolar-
lık ihracat seviyesinin yüzde
19 gerisine düştü. Porselen ih-
racatının lideri Kütahya, Hazi-
ran ayında ihracatını yüzde
5’lik artışla 68 milyon dolardan
71,5 milyon dolara yükseltti.
Uşak, 2024 yılı Haziran ayını
31,5 milyon dolar ihracat tuta-

rıyla geride bırakırken, 2023
yılı Haziran ayı ihracatının
yüzde 9 gerisinde kaldı. 

Yüksek enflasyon kaynaklı
artan girdi maliyetlerine karşın
enflasyon oranında artmayan
döviz kurunun Türk ihracatçı-
larının rekabetçiliğini olumsuz
etkilediğini her fırsatta dillen-
diren Ege İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkanı Jak Eski-
nazi, 2024 yılı ilk yarısındaki
tablonun kaygılarını gerçeğe
dönüştürdüğünü dile getirdi. 

2023 ve 2024 yıllarına gi-
rerken hedeflerini “Mevcudu
korumak” olarak belirledikle-
rini hatırlatan Eskinazi, “2023
yılında ihracatçılarımız ihraç
pazarlarını korumak için ser-
mayelerinin erimesi pahasına
mücadele verdik ve ihraç pa-
zarlarında mevcudumuzu ko-
rumayı başardık. 2024 yılında
ise tablo daha da ağırlaştı.
2024 yılının ikinci yarısında ih-
racatçılara cansuyu verilme-
diği takdirde bu gerileme daha
da derinleşecek” uyarısında
bulundu.      

Saruhanlı’da park ve bahçeler temizlendi
Cansu MERİÇ

saRuhanlı Belediyesi
Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğü’ne bağlı ekipler ilçe gene-
lindeki park ve bahçeleri
temizledi.   

İlçe genelinde temizlik ça-
lışmaları başlatan Saruhanlı
Belediye’si ilçenin park ve
bahçelerinde titizlikle çalışma-
larına devam ediyor.

Bülent Ecevit Parkı, oyun
gruplarının etrafında bulunan
yabancı otların biçimi ve te-
mizliği, Merkezde bulunan
Sosyal Tesisler yeşil alanları-
nın biçimi ve bitki bakımları,

Sanayi Bölgesindeki ağaç-
larda budama çalışmaları, Yıl-
maz Mahallesi kahveleri
önünde bulunan palmiyelerin
budaması ve temizliği, Alibeyli
Mahallesi okul bahçesinde
bulunan 5 adet çam ve 1 adet
kurumuş selvi ağacının kesimi
temizlik ekipleri tarafından
özenle yapıldı. 

Ayrıca Lütfiye Mahalle-
si'nde yeni yapılan meydanda
bulunan yeşil alanların biçim
çalışmaları devam ediyor. 

Vatandaşların daha sağlıklı
ve temiz bir çevrede vakit ge-
çirmesi için temizlik çalışma-
ları aralıksız devam edecek.
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Manisa’da FETÖ finansmanına polisten darbe!
Manisa İl Emniyet Müdür-

lüğü Terörle Mücadele Şube
Müdürlüğü tarafından
FETÖ/PDY silahlı terör örgütü-
nün güncel yapılanmasının
deşifresi için Manisa, Bursa ve
İzmir'de eş zamanlı yapılan
operasyonlarda 9 şüpheli göz-
altına alındı.   

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Terörle Mücadele Şube
Müdürlüğünce FETÖ/PDY si-
lahlı terör örgütünün güncel
yapılanmasının deşifresi ve si-
lahlı terör örgütünün finans-
manının engellenmesine
yönelik yürütülen çalışmalar
sonucunda, örgüt içerisinde
faaliyet yürüttüğü tespit edilen
9 şüpheli şahsa yönelik, Ma-

nisa merkezli, Bursa ve İzmir
illerinde sabah erken saat-
lerde eş zamanlı olarak yapı-
lan operasyonlar kapsamında,
S.Ö., F.Ç., N.İ., E.Ç., G.S.,
E.S., S.A., F.Y.T. ve M.K.S.
isimli şüpheli şahısların ta-
mamı yakalanarak gözaltına
alındı. Şüphelilerden zarflar
içerisinde dağıtılmaya hazır
vaziyette toplam 3 bin 300
ABD doları, 48 bin TL, 5 adet
çeyrek altın, 1 adet gram altın
ve çok sayıda dijital materya-
lin de ele geçirildiği bildirildi.
Gözaltına alınarak Manisa'ya
getirilen şüphelilerin emniyet-
teki sorgularının ardından adli
mercilere sevk edileceği açık-
landı. iHa

Turgutlu'da domates üreticisi fiyatları düşük buluyor   
Manisa'nın Turgutlu ilçe-

sinde domates üretici Fikret
Keskin, salçalık domates fiyatı-
nın düşük olmasından dolayı
şuan için zarar ettiklerini söy-
ledi.   

Turgutlu’da domates üreti-
cisi Fikret Keskin yirmi yıldır
çiftçilik yaptığını ve 450 dekar
domates ektiğini, bir dönüm
dekardan ortalama 10 ton do-
mates aldığını belirtti. Maliyet-
lerin yükseldiğini domates
fiyatlarının ise neredeyse geçen
yıl ile aynı olduğunu belirten
Keskin, "Maliyeti bize 35-40
bin arası masrafı oluyor. 

Domatesin kilosunu üretici

3 liraya satarsa zarar ediyor."
dedi. 

Eğer fiyatlar değişmezse
işin içinden çıkamayacaklarını
belirten çiftçi Fikret Keskin
açıklamasında, "Tüm girdiler
yükseldi, ürettiğimiz ürünlerin
fiyatında herhangi bir değişme
olmadı, yani maliyet yükseldi
ama ürün fiyatları aynı. Fabrika-
ların alımı çok düşük. 

Biz bu fiyatlarla üretici ola-
rak para kazanamayız. Çiftçi
olarak bizler bu fiyatların iyileş-
tirmesini bekliyoruz.

Salçalık domateste bekle-
diğimiz fiyat 4-5 TL arası." şek-
linde konuştu. iHa  

Ergenekon Mahallesinde dere yatağı temizleniyor   

MasKi Genel Müdürlüğü
Turgutlu ilçesine bağlı Ergene-
kon mahallesindeki dere yata-
ğında temizlik çalışması
gerçekleştiriyor. Çalışmadan
duyduğu memnuniyeti ifade
eden mahalle muhtarı Atiye
Aksel ve mahalle sakinleri bun-
dan sonra daha güzel hizmet-
lerin olacağına  inandıklarını

belirttiler.   
Manisa Su ve Kanalizas-

yon İdaresi (MASKİ) Genel Mü-
dürlüğü Turgutlu ilçesine bağlı
Ergenekon mahallesindeki dere
yatağında temizlik çalışması
gerçekleştiriyor. Çevre Koruma
ve Kontrol Dairesi Başkanlığı
ekipleri tarafından yapılan te-
mizlik çalışması kapsamında

dere yatağının içinde ve men-
fez ağızlarında birikme yapan
rüsubat uzaklaştırılıyor. Mahalle
muhtarı ve bölgede yaşayan
yurttaşlar deredeki sinek ve
koku kaynaklı çevre kirliliğin-
den olumsuz etkilendiklerini
ifade ederek hızlı bir şekilde te-
mizlik çalışması başlatan Bü-
yükşehir Belediye Başkanı

Mimar Ferdi Zeyrek’e teşekkür
etti. 

MUHTaR aKsEL:
“sinEKTEn VE

KOKUDan 
RaHaTsıZDıK” 

Mahalle Muhtarı Atiye
Aksel, “Sinekten ve kokudan
rahatsızdık. Dere yatağı çok
pisti. Çevre kirliliği vardı. Şu an
temizlik yapılıyor. MASKİ Genel
Müdürlüğüne çok teşekkür
ediyoruz” derken, muhtar azası
Sabahat Kardaş, “Mahalle-
mizde dere yatağının dolu ve
pis olmasından dolayı buradaki
vatandaşlar rahatsızdı. Derenin
üstünde hayvanların beslendiği
besi damları var. Yağmur yağ-
dığında oradan gelen pislikler
kötü kokuya sebep oluyor. Bu
da sinek oluşumuna neden
oluyor. Dere yatağı dolduğu
için yağmurla birlikte yukarıdan
gelen taşlar arabalara, motor-
lara zarar veriyor. Bunu önle-
mek için MASKİ’den yardım
talebinde bulunduk. Buradaki
çalışmalardan sonra diğer de-

relerimiz de temizlenecek. İn-
şallah vatandaşlarımız da
mutlu olur. Başta Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek olmak üzere öz-
verili çalışmalarından dolayı
MASKİ Genel Müdürlüğüne te-
şekkür ediyoruz” dedi. 

Mahalle sakini Refik Bilgiç
ise şunları söyledi: “Uzun za-
mandan beri mahallemizden
geçen derede sıkıntı yaşıyor-
duk. Yolun çökmesinden, de-

rede oluşan sineklerden ve
hayvan gübrelerinden dolayı
sorun yaşanıyordu. Daha önce
dilekçe ile müracaat ettik ama
hemen olmadı. Muhtarımızın
girişimleriyle şu an çalışma ya-
pılıyor. Başta Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Ferdi
Zeyrek ve MASKİ Genel Mü-
dürlüğüne teşekkür ediyoruz.
Daha güzel işlerin olacağına ve
taleplerimizin yerine getirilece-
ğine inanıyoruz.” iHa  

Büyükşehir yangın mağdurunu yalnız bırakmadı   
Manisa’nın Salihli ilçesi

Yağbasan ve Karasavcı ma-
hallelerinde, 21 Haziran’da
geniş bir alanda etkili olan
yangın meydana gelmişti. Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi
Fen İşleri Dairesi Başkanı
Dilek Yeltin ve beraberindeki
ekipler, yangında evi kullanıla-
maz hale gelen Bekir Bilal’i zi-
yaret ederek evinde
incelemelerde bulundu. Daire
Başkanı Yeltin, “Binanın mev-
cut durumunu tespit ederek,

metrajlarını alıp ivedilikle tadi-
lat çalışmalarını yapacağız”
dedi.   

Manisa’nın Salihli ilçesinin
Yağbasan ve Karasavcı ma-
hallelerinde, 21 Haziran’da
makilik alanda başlayıp geniş
bir alanı küle çeviren yangın,
Manisa Büyükşehir Belediyesi
İtfaiye ekiplerinin hızlı ve etkili
müdahalesi ile kontrol altına
alınmıştı. Manisa Büyükşehir
İtfaiyesi ile birlikte İzmir
Orman Bölge Müdürlüğü ekip-

leri, ilçe belediyelerinin ekipleri
ve vatandaşların da söndürme
çalışmalarına destek verdiği
yangında, Karasavcı Mahalle-
si’nde yaşayan Bekir Bilal’in
evi de kullanılamaz hale gel-
mişti. 

“iVEDiLiKLE TaDiLaT 
ÇaLıŞMaLaRını 

YaPaCaĞıZ” 
Manisa Büyükşehir Bele-

diyesi Fen İşleri Dairesi Baş-
kanı Dilek Yeltin ve ekipler,

Salihli’nin Karasavcı Mahalle-
si’ne giderek, geçmiş olsun
dileklerini Bekir Bilal’e iletti.
Yanan evin bulunduğu Kara-
savcı Mahallesi’ne giderek ye-
rinde incelemelerde bulunan
Fen İşleri Daire Başkanı Dilek
Yeltin, “21 Haziran’da gerçek-
leşen yangından sonra Büyük-
şehir Belediye Başkanımız
Ferdi Zeyrek’in talimatıyla Fen
İşleri Daire Başkanlığı olarak,
teknik ekiplerimizle beraber

gerekli incelemeleri yapmak
için geldik. Binanın mevcut
durumunu tespit ederek, met-
rajlarını alıp ivedilikle tadilat
çalışmalarını yapacağız. 

Tadilat işlemlerini gerçek-
leştirdikten sonra da binayı
sahiplerine teslim edeceğiz”
diye konuştu. Karasavcı ma-
halle sakini ve yangında evi

büyük hasar gören Bekir Bilal,
ise şunları söyledi: “Karasavcı
Mahallesi’nde oturuyorum. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Fen İşleri’nde görevli yet-
kililer geldi, tadilat için evimde
inceleme yaptılar. 

Sağ olsun Başkanım yapa-
cağım dedi, söz verdi. Sözünü
de tutuyor.” iHa
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Manisa’daki belediye başkanları 
gelecek 5 yıl için bir araya geldi   

manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek baş-
kanlığında 2024-2029 dönemi
stratejik planlama toplantısı

gerçekleştirildi. İlçe belediye
başkanları ve Büyükşehir Bele-
diyesi yetkililerinin de katılımıyla
gerçekleştirilen toplantıda Ma-

nisa’nın gelişmeye açık yönleri
ve gelecek 5 yıllık dönemde
hayata geçirilebilecek vizyon
projeler gündeme geldi.   

MANİSA Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek baş-
kanlığında Manisa’nın
geleceğine yön vermesi amaç-
lanan 2024-2029 dönemi stra-
tejik planlama toplantısı
gerçekleştirildi.

Şehrin geleceğine yön ve-
recek, gelişmesine katkı sağla-
yacak toplantı Manisa
Büyükşehir Belediyesi Encü-
men Salonu’nda düzenlendi.
Toplantıya Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zey-
rek’in yanı sıra Manisa Büyük-
şehir Belediyesi Genel
Sekreteri Burak Deste, Genel
Sekreter Yardımcısı Ali Kılıç,
Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban, Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah Dur-
bay, Akhisar Belediye Başkanı
Besim Dutlulu, Turgutlu Bele-
diye Başkanı Çetin Akın, Alaşe-

hir Belediye Başkanı Ahmet
Öküzcüoğlu, Salihli Belediye
Başkanı Mazlum Nurlu, Se-
lendi Belediye Başkanı Murat
Daban, Gördes Belediye Baş-
kanı İbrahim Büke, Ahmetli
Belediye Başkanı Fuat Mintaş,
Kırkağaç Belediye Başkanı
Üstün Dönmez, Demirci Bele-
diye Başkanı Erkan Kara,
Köprübaşı Belediye Başkanı
Fatih Taşlı, Sarıgöl Belediye
Başkanı Tahsin Akdeniz,
Soma Belediye Başkanı Ser-
can Okur, Gölmarmara Bele-
diye Başkanı Cem Aykan ve
Kula Belediye Başkanvekili
Semra Gündüz katıldı. 

Başkan Zeyrek: “Bu plan
Manisa’mızın geleceğini şekil-
lendirecek önemli bir yol hari-
tası olacak” 

İl genelinde yaşanan so-
runları ve bu sorunların çözüm

yolları üzerine fikir alışveri-
şinde bulunulan toplantının
açılış konuşmasını yapan Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Ferdi Zeyrek,
“Manisa’mın kalkınması yo-
lunda atılacak adımları belirle-
mek için ilçe belediye
başkanlarımız, Büyükşehir ve
MASKİ yetkililerimiz ile bera-
ber çalışıyoruz. 2025-2029
dönemi stratejik planımızı da
katılımcı bir anlayışla oluştura-
cağız. 

İnanıyorum ki, ortaya koy-
duğumuz çalışmaların sonu-
cunda, ortak çalışmayla
kentimizi kalkındıracak proje-
leri hayata geçireceğiz. Bu
plan da önümüzdeki 5 yıllık
süreçte Manisa’mızın gelece-
ğini şekillendirecek önemli bir
yol haritası görevi görecek”
dedi. iha 

Manisa’da Trafik Tescil ve Denetleme Şube Müdürlüğü tarafından yolcu otobüslerine yönelik denetim gerçekleştirildi

Cansu meriÇ
manisa İl Emniyet Müdürlüğü Trafik Tescil ve Denetleme

Şube Müdürlüğü ile İlçe Trafik Birimleri, 2-8 Temmuz 2024 tarih-
leri arasında gerçekleştirdikleri operasyonla terminallerde oto-
büslerde emniyet kemeri kullanımını denetledi.

Toplam 18 ekip ve 34 personel ile yapılan denetimlerde, 367
otobüs ve sürücüsü kontrol edildi. 

Bu süreçte 5 bin 806 yolcuya emniyet kemeri kullanımı ko-
nusunda bilgilendirme yapıldı.

Operasyon kapsamında toplamda 2 bin 70 TL idari para ce-
zası uygulandı. 

Emniyet kemeri denetimi ve bilgilendirilmesi operasyonu,
trafik güvenliğini artırmaya yönelik önemli bir adım olarak değer-
lendirildi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan: NATO Liderler Zirvesi'nde Gazze'de Filistin halkına yönelik katliamları gündeme taşıyacağız

Cumhurbaşkanı Erdoğan NATO Liderler Zirvesi'nde
Cumhurbaşkanı Recep

Tayyip Erdoğan, "NATO Lider-
ler Zirvesi'nde Ortak değerleri-
mizin samimiyet testinden
geçmekte olduğu Gazze'de Fi-
listin halkına yönelik katliamları
gündeme taşıyacağız" dedi. 

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, Washington'daki
NATO Devlet ve Hükümet Baş-
kanları Zirvesi'ne katılmak
üzere ABD'ye hareketi öncesi
Esenboğa Havalimanı'nda
basın toplantısı düzenledi.

Zirvede NATO'nun caydırıcı-
lık ve savunma yapılanmasını
tahkim etmek, müttefiklerin
imkan ve kabiliyetlerini güçlen-
dirmek amacıyla istişarelerde
bulunacaklarını belirten Erdo-
ğan, "NATO'nun kuruluşunun
75'inci yıl dönümüne tekabül
etmesi hasebiyle zirvemiz ayrı
bir anlam taşıyor. Geçen sene
Vilnius'da aldığımız kararların
takibini yapacağız. Bu vesileyle
bir oturumda Avrupa Birliği
temsilcilerinin de katılımıyla
Asya-Pasifik bölgesindeki
NATO ortakları olan Avustralya,
Güney Kore, Japonya ve Yeni
Zelanda ile liderler düzeyinde
bir araya geleceğiz." ifadelerini
kullandı.

Zirvenin son oturumunu ise
NATO-Ukrayna Konseyi forma-
tında icra edeceklerini söyleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, şöyle

devam etti:
"Zirveden beklentimiz, müt-

tefiklerin milli güvenlik hassasi-
yetlerini gözeten, ittifak
dayanışmasını ve birlik ruhunu
güçlendiren neticelerin elde
edilmesidir. Terörle mücadele
ve müttefikler arasında sa-
vunma sanayi ticareti önündeki
engellerin kaldırılması konu-
sunda Vilnius'da aldığımız ka-
rarların uygulanması bu
bakımdan mühimdir. Yapacağı-
mız görüşmelerde başta yakın
çevremiz olmak üzere dünyada
artan terör tehdidine dikkati çe-
keceğiz. Terör örgütleriyle ka-
rarlı ve bütüncül bir mücadele
yürütülmesi noktasında NA-
TO'nun gayretlerinin artırılması
gerektiğinin de altını çizeceğiz.

Türkiye'nin Ukrayna'nın
toprak bütünlüğüne, egemenli-
ğine ve bağımsızlığına olan
bağlılığı ve desteği herkesin
malumudur. Ukrayna'yı destek-
lemek için atılacak adımları ta-
sarlarken NATO'nun savaşın
tarafı haline getirilmemesi yö-
nündeki ilkeli duruşumuzu da
muhafaza ediyoruz. Adil bir ba-
rışın kaybedeninin olmayaca-
ğını ilk günden beri ifade ettik.
Bu uğurda İstanbul süreci
başta olmak üzere önce ateş-
kesi temin, ardından da kalıcı
barışa giden yolu açmak için
elimizi başından itibaren taşın

altına koyduk. Silahların konuş-
tuğu, kan döküldüğü ve can
kaybının yaşandığı her gün
bizim ne kadar isabetli bir
yerde durduğumuzu göster-
mektedir."

"Yükselen 
teknolojilerin 

beraberinde 
getirdikleri 

sınamalar da 
gündemimizde Yer 

alaCak"
Washington'da yapacakları

istişarelerin, NATO'nun güney
bölgesine yönelik yeni vizyonu-
nun tespiti bakımından da
önemli katkılar sağlayacağını
dile getiren Erdoğan, "Siber
dünya, dezenformasyonla mü-
cadele ve yükselen teknolojile-
rin beraberinde getirdikleri
sınamalar da gündemimizde
yer alacaktır." diye konuştu.

Washington Zirvesi'nin, Av-
rupa-Atlantik bölgesinin güven-
liğindeki merkezi rolün,
NATO'ya ait olduğu hakikatini
bir kez daha kayda geçirece-
ğini söyleyen Cumhurbaşkanı
Erdoğan, şunları kaydetti:

"Türkiye, NATO'nun mis-
yonlarına ve harekatlarına en
fazla katkı sağlayan ilk beş
müttefikten biridir. Külfet payla-
şımı noktasında üzerimize dü-
şeni fazlasıyla yapıyoruz.
Karada, denizde ve havada ge-
liştirdiğimiz imkan ve kabiliyet-
lerle NATO'nun bel kemiği
ülkelerin başında yer alıyoruz.
Tehditlerin çeşitlenerek arttığı
bu dönemde ittifaka verdiğimiz
önem açıktır.

Ortak değerlerimizin sami-
miyet testinden geçmekte ol-
duğu Gazze'de Filistin halkına
yönelik süregiden katliamları
gündeme taşıyacağız. Bu
vahim tablo karşısında uluslar-
arası camianın İsrail'i durdur-
makta yetersiz kaldığını ve
Filistin'de adil, kalıcı barış tesis
edilmeden küresel vicdanın
rahat bir nefes almasının müm-
kün olmayacağını vurgulayaca-
ğız. Bütün bu meseleleri en

yüksek derecede gündeme ge-
tirirken, ilişkin değerlendirmele-
rimizi müttefik devlet ve
hükümet başkanlarıyla yapaca-
ğım ikili görüşmelerde de ele
alacağım."

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
ziyaretin hayırlı sonuçlara vesile
olmasını diledi.

"kktC bizim nezdi-
mizde türk devletleri
teşkilatının tam üYesi 

konumundadır"
Erdoğan, 6 Temmuz'da Şu-

şa'da gerçekleştirilen Türk
Devletleri Teşkilatı Gayriresmi
Zirvesi'ne KKTC'nin de katıl-
masına ilişkin soru üzerine, şu
ifadeleri kullandı:

"KKTC bizim nezdimizde
zaten Türk Devletleri Teşkilatı-
nın tam üyesi konumundadır.
Bu konuda başta Azerbaycan
olmak üzere onların yaklaşımı
da bizimle hemen hemen aynı
konuma gelmiştir. Son Şuşa
Zirvesi'nde malum KKTC orada
bulundu. Arkadaşlarımızdan da
Cevdet Bey ve Hakan Bey zir-
vede bulundular. Bundan son-
raki süreçte KKTC'yi burada
nasıl tam üye noktasına taşırız,
bunun gayreti içerisindeyiz.
Türk devletleri içinde hukuku-
muzun en ileri derecede olduğu
Türk devletleriyle bunu geliştiri-
yoruz. Mümkün olduğunca da
KKTC Cumhurbaşkanı Ersin
Bey'in o devletlerin başkanla-
rıyla olan münasebetlerini de
geliştiriyoruz."

"nato'nun ilk beş
ülkesinden bir

tanesiYiz"
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

"NATO Liderler Zirvesi'nden
Türkiye'nin beklentileri neler-
dir? NATO Genel Sekreterliğine
seçilen Mark Rutte yöneti-
minde NATO ile ilişkilerin gele-
ceğini nasıl görüyorsunuz?"
sorusunu, şöyle cevapladı:

"NATO'nun ilk beş ülkesin-
den bir tanesiyiz. Bunu mali
destek noktasında ve ayrıca
NATO'ya güç katma nokta-
sında söylüyorum. Türkiye'nin

buradaki durumu bu. İlk beş
ülke derken, bunu laf olsun
diye söylemiyoruz. Bu artık
NATO üyesi ülkelerin hepsinin
bir yaklaşımıdır. Türkiye'ye ba-
kışı da hepsinin böyledir. Bun-
dan sonra da NATO'daki bu
konumumuzu aynen güçlendi-
rerek devam ettiriyoruz, ettire-
ceğiz. Buradan beklentimiz
nedir? Vilnius'da neler görüş-
tüysek, neler konuştuysak, tabii
ki bundan sonraki süreçte de
aynı durumları gerek Dışişleri
Bakanı'm gerek Milli Savunma
Bakanı'm yaptıkları görüşme-
lerle de teyit ediyorlar."

Rutte'nin NATO Genel Se-
kreteri seçilmesinde Türkiye'nin
rolünün üst düzeyde olduğuna
dikkati çeken Erdoğan, "Rutte
ile tabii Amerika'da ayrıca gö-
rüşmelerimiz olacak. 

Göreve başlamadan, Türki-
ye'yi ziyaret edeceğini bana
söylemişti. Görüşmelerimizi
yapmak suretiyle, adımlarımızı,
nasıl Stoltenberg ile çok sa-
mimi bir havada süreci işlettiy-
sek inanıyorum ki Rutte ile de
aynı şekilde yürüteceğiz." dedi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Türkiye'nin terörle mücadele-
sinde ittifak ortaklarından ye-
terli desteği aldığını düşünüyor
musunuz? Müttefiklerden
somut beklentilerinizi sıralaya-
bilir misiniz?" sorusu üzerine,
şu değerlendirmelerde bu-

lundu:
"Tabii, NATO ile bu noktada

istediğimiz konumda mıyız?
Açık, samimi söylüyorum, şu
anda bunları aşmanın gayreti
içerisindeyiz. Özellikle NATO ile
İsrail-Filistin konusunda istedi-
ğimizi, beklediğimizi henüz ala-
bilmiş değiliz. 

Temennim odur ki ABD'deki
görüşmelerimizde bunları tek-
rar gündeme getirip beklediği-
miz neticeyi de alırız diye
düşünüyorum. Dışişleri Baka-
nı'mın, Milli Savunma Baka-
nı'mın görüşmeleri var. Bütün
bu görüşmelerle, kendilerini bu
noktada uyaracağız."

gazze'de ateşkes
Gazze'de kalıcı ateşkesin

sağlanması noktasında çalış-
malara ilişkin son durumun so-
rulması üzerine Erdoğan,
ateşkes için Doha'da çok ciddi
görüşmelerin olduğunu anım-
sattı.

Mossad Başkanı'nın Do-
ha'ya gittiğini, Doha'daki gö-
rüşmelerde bazı olumlu adımlar
atıldığını vurgulayan Erdoğan,
"O günden bugüne henüz o
adımlar noktalanmadı. Sabırla
tabii süreci takip ediyoruz.
Gerek İstihbarat Başkanı'mız
gerek Dışişleri Bakanı'mız sü-
reci takip ediyorlar. İnşallah,
kısa zamanda buradan bekle-
diğimiz neticeyi alırız." diye ko-
nuştu. aa

Yolcu otobüslerinde emniyet kemeri denetimi!
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ticaret Bakanı Ömer
Bolat, "Bu üst düzey toplantıları
yılda bir kez gerçekleştireceğiz.
AB tarafını ikinci toplantı için
Türkiye'ye davet ettik. Ayrıca,
yılda iki defa üst düzey ticaret
çalışma grubu toplantıları ya-
pacağız." dedi.

Ticaret Bakanı Ömer Bolat,
Türkiye-Avrupa Birliği (AB)
arasında Yüksek Düzeyli Tica-
ret Diyaloğu Toplantılarının
sürdürülmesi kararı alındığını
söyledi.

Bolat ve AB Komisyonu
Başkan Yardımcısı Valdis
Dombrovskis, Brüksel'de dü-
zenlenen ilk Türkiye-AB Yük-
sek Düzeyli Ticaret Diyaloğu
Toplantısı bitiminde basına
açıklamalarda bulundu.

"Bugün Türkiye ve AB iliş-
kileri açısından çok önemli bir
gün oldu." diyen Bolat, görüş-
melerin oldukça verimli geçti-
ğini belirtti.

Bakan Bolat, Türkiye ve AB
Yüksek Düzeyli Ticaret Diyalo-

ğu'nun ilk toplantısını Brük-
sel'de gerçekleştirmiş olmak-
tan büyük mutluluk ve gurur
duyduğunu kaydederek, "Yeni
kurulan bu diyalog mekaniz-
masının Türkiye-AB ilişkile-
rinde bir kilometre taşı
olacağına, yeni bir dönem
açacağına ve mevcut ticari or-
taklığımızın geliştirilmesinde
kritik rol oynayacağına inanı-
yoruz." diye konuştu.

Bugün yaklaşık 6 saat
süren toplantılar yaptıklarını
aktaran Bolat, AB yetkilileriyle
mutabakata varılan yol haritası
çerçevesinde ikili ticaret konu-
larını ve işbirliği alanlarını ele
aldıklarını vurguladı.

ticari konUlarda 
ilerleme Sağlandı

Bolat, Türkiye ile AB ara-
sında yeni, yapıcı ve olumlu
bir gündeme odaklandıklarına
işaret ederek, "Samimi bağlılı-
ğımız ve işbirliği odaklı çaba-
larımız sayesinde, ticari
engellerin aşılmasında, yeşil

ve dijital dönüşüm konusunda
işbirliğimizi derinleştirmede
kayda değer ilerleme kaydet-
tik." dedi.

Teknik ekiplerin daha önce
üst düzey ticaret çalışma gru-
bunda belirli konular hakkında
kapsamlı fikir alışverişinde bu-
lunduğunu anımsatan Bolat,
"Bu süreç, daha yakın işbirliği-
nin hem Türkiye hem de AB
açısından ne kadar faydalı
olabileceğini gösterdi." değer-
lendirmesinde bulundu.

Bolat, "Bugün bu çabaları-
mızın meyvelerini almanın
mutluluğunu yaşıyoruz ve
ortak işbirliğimizin iş dünya-
mıza önemli faydalar sağladı-
ğını görüyoruz." diye konuştu.

Gümrük Birliği katkı 
Sağladı

Toplantıda, Türkiye-AB iliş-
kilerinin ve Gümrük Birliği'nin
bağları güçlendirmedeki öne-
mini gördüklerini dile getiren
Bolat, "Gümrük Birliği, Türki-
ye'nin sanayi altyapısının kali-
tesinin artmasına ve Türk
ürünlerinin küresel pazarlarda
rekabet edebilirliğine katkıda
bulunmuştur.

Türkiye, Avrupa'ya çok
yakın bir üretim üssü haline
geldi ve nitelikli iş gücüyle kü-
resel tedarik zincirlerine iyi en-
tegre oldu." ifadelerini
kullandı.

Bolat, Türkiye-AB arasında
toplam yıllık 205 milyar avro-
luk ticaret hacmi bulundu-
ğunu, Türkiye'nin AB tedarik
zincirlerine yakınlığının ve en-
tegrasyonunun AB'nin küresel
ölçekte rekabet gücünü de
güvence altına aldığını belirtti.

Gümrük Birliği 
Güncellenmeli

Gümrük Birliği'nin günün
uluslararası ticaret gerçekleri
doğrultusunda modernleştiril-
mesinin karşılıklı ekonomik
güvenliği geliştireceğini, karşı-
lıklı değer zincirlerinin rekabet
gücünü ve dayanıklılığını artı-
racağını anlatan Bolat, "Mev-
cut hali itibarıyla Gümrük
Birliği, kapsamlı ve sağlam or-
taklığımızın tam potansiyelini
yansıtmada başarısız oluyor."
tespitinde bulundu.

Bakan Bolat, Gümrük Birli-
ği'nin mevcut durumda dijital
ticaret, hizmet ticareti, yatırım-
lar ve kamu alımları gibi küre-
sel ekonomisinin önemli
yönlerini kapsamadığını hatır-
latarak, "Gümrük Birliği'ni
güncellemenin ekonomik bü-
yümeyi teşvik etmesi, verimli-
liği artırması, Türkiye ile AB
arasındaki ekonomik bağları
güçlendirmesi nedeniyle her
iki taraf için de yararlı ve ge-
rekli olduğuna inanıyoruz." ifa-
delerini kullandı

Toplantıda, Türk vatandaş-
larının karşılaştığı vize zorluk-
larını da ele aldıklarını bildiren
Bolat, vize kolaylaştırma, kara
yolu taşımacılığı sınırları gibi
meselelerin de görüşüldüğünü
dile getirdi.

üSt düzey 
toplantılara devam

Bakan Bolat, "Bu üst
düzey toplantıları yılda bir kez
gerçekleştireceğiz. Dombrovs-
kis ve AB tarafını ikinci top-
lantı için Türkiye'ye davet
ettik. Ayrıca, yılda iki defa üst
düzey ticaret çalışma grubu

toplantıları yapacağız. Bu top-
lantıların ilki bu yıl bitmeden
gerçekleştirilecek." dedi.

Byd'nin türkiye'ye 
yatırımı

Bir gazetecinin Çinli BYD fir-
ması ile Sanayi ve Teknoloji Ba-
kanlığı arasında imzalanan
Türkiye'de yatırıma yönelik an-
laşma hakkındaki sorusu üze-
rine Bakan Bolat, "Bugün Çinli
büyük elektrikli otomobil üreti-
cisi şirket Türkiye'ye doğrudan
yabancı yatırım yapmak üzere
bir sözleşme imzaladı. Dolayı-
sıyla Türkiye'de elektrikli araç
üretilmesine yönelik bu geliş-
meyi memnuniyetle karşılıyo-
ruz. 

Ayrıca ülkemizde elektrikli
otomobillere daha fazla doğru-
dan yabancı yatırım gelmesini
umuyoruz." değerlendirme-
sinde bulundu.

Ticarette uluslararası kural-
lar bulunduğunu anımsatan
Bolat, damping ve sübvansiyon
uygulamaları ile yerli sanayilere
büyük zarar verilmesini önleme
amaçlı koruma tedbirlerinin
devlet tarafından alınmasına

imkan sağlayan Dünya Ticaret
Örgütü (DTÖ) kuralları bulundu-
ğunu kaydetti.

Bolat, Türkiye'nin sübvansi-
yonlu elektrikli otomobillerin
Türk pazarına girmesi nede-
niyle 2022 sonunda Çin'den
gelen elektrikli otomobillere
yüzde 40 oranında ek gümrük
vergisi uyguladığını hatırlattı.

Çin firmaları aB'ye de 
yatırım yapıyor

AB Komisyonu Başkan Yar-
dımcısı Dombrovskis de AB'nin
şu anda Çin'den ithal edilen
elektrikli otomobillere yönelik
anti sübvansiyon soruşturması
yürüttüğünü ve geçici tedbirler
uyguladığını anımsattı.

"Çinli elektrikli araç üreticile-
rinin AB ülkelerindeki bazı yatı-
rımlara yönelik duyuruları var."
diyen Dombrovskis, AB'nin bu
alanda yeni yatırımlara açık ol-
duğunu ifade etti.

Dombrovskis, "Bugünkü
görüşmelerin başarısını göz
önünde bulundurarak Bakan
Bolat'la bu ikili ticari diyalogları
yıllık olarak gerçekleştirmekte
anlaştık." diye konuştu. aa

Türkiye-AB Yüksek Düzeyli Ticaret
Diyaloğu devam edecek
Türkiye-AB Yüksek Düzeyli Ticaret
Diyaloğu devam edecek

Ulaştırma alanında düzenlemeleri içeren 
kanun Resmi Gazete'de

Ulaştırma alanında
düzenlemeleri içeren Türk
Sivil Havacılık Kanunu ile
Bazı Kanunlarda ve 655
Sayılı Kanun Hükmünde
Kararnamede Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun
Resmi Gazete'de yayım-
lanarak yürürlüğe girdi.

Buna göre, Limanlar
Kanunu'nda yapılan deği-
şiklik kapsamında, Ulaş-
tırma ve Altyapı
Bakanlığı, deniz ve iç
sular ulaşımını geliştirmek
ve serbest, adil, sürdürü-
lebilir bir rekabet ortamı
sağlamak amacıyla sınırlı
olmak üzere ve özel ka-
nunlarda ve kanun hük-
münde kararnamelerde
aksine hüküm bulunma-
dıkça liman, iskele ve kıyı
yapılarında gemilere veri-
len hizmetlere ilişkin ge-
rektiğinde taban ve tavan
ücretlerini tespit etmek ve
uygulamasını denetle-
mekle yetkili olacak.

Bakanlık, özel kanun-
larda ve kanun hük-
münde kararnamelerde
aksine hüküm bulunma-

dıkça deniz yetki alanla-
rında, su yollarında ve iç
sularda kılavuzluk ve rö-
morkörcülük hizmetleri ile
liman idari sınırlarında
demirleyen gemilerin de-
mirleme ücretlerini ve bu
ücretlerin ödenmesine
ilişkin usul ve esaslar ile
muafiyetleri belirleyecek.

Demirleme ücret tari-
fesi, bir günlük demirde
kalma süresi için geminin
seferi, demirde kalma sü-
resi, aylık veya yıllık toplu
ödeme, demirleme ne-
deni, demirlediği yer gibi
unsurlar göz önünde bu-
lundurularak geminin
grostonu başına 2 lirayı
geçmemek üzere Bakan-
lık tarafından belirlene-
cek.

Bu miktar, her yıl ye-
niden değerleme ora-
nında, takvim yılı
başından geçerli olmak
üzere artırılacak. Cum-
hurbaşkanı, bu miktarı 10
katına kadar artırmaya
yetkili olacak.

Türkiye deniz yetki
alanlarında, su yollarında

ve iç sularda verilecek kı-
lavuzluk ve römorkörcü-
lük hizmetleri, Ulaştırma
ve Altyapı Bakanlığı tara-
fından yürütülecek.

Bakanlık bu hizmet-
leri, belirlenen usul ve
esaslar dahilinde gerçek
veya tüzel kişilere yaptı-
rabilecek veya devrede-
bilecek.

Kılavuzluk ve römor-
körcülük hizmeti verenler,
Bakanlıkça belirlenen
şartları sağlayamamaları
veya kaybetmeleri, veri-
len süre içerisinde şartları
yerine getirememeleri ha-
linde ilgili sahada hizmet
vermesine izin verilmeye-
cek. 

Belirlenen yükümlü-
lüklere aykırı hareket
edenlere Bakanlık veya
liman başkanlığı tarafın-
dan, ihlalin niteliğine
göre, 100 bin liradan 2
milyon liraya kadar idari
para cezası verilecek.

Yük veya yolcu elleç-
leme amacıyla limanlara
gelen veya limanlardan
ayrılan ticari gemilerin

saldıkları sera gazı emis-
yonlarının karşılığı olarak
bedel alınacak. Bu bedel-
ler, doğrulanan sera gazı
emisyonları ile Avrupa
Birliği Emisyon Ticaret
Sistemi güncel karbon fi-
yatı temel alınarak belirle-
necek ve bu bedel her yıl,
bir sonraki yılın eylül ayı
sonuna kadar bir önceki
yılın toplam bedeli olarak
ödenecek.

Tutarlar, yeşil denizci-
lik için araştırma, geliş-
tirme, dönüşüm ve yeni
yapım faaliyetlerinin des-
teklenmesi amacıyla
Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanlığı bütçesine özel
ödenek olarak kaydedile-
cek.

milli Sivil
Havacılık 

Güvenlik kUrUlU 
ve Havacılık 

Güvenliği
Türk Sivil Havacılık

Kanunu'nun Milli Sivil Ha-
vacılık Güvenlik Kurulu ve
havacılık güvenliğine iliş-
kin hükmünde yapılan
düzenlemeyle tüm yolcu-
lar, havacılık güvenliğinin
ihlal edilmemesiyle sınırlı
olmak üzere, havaalanla-
rına ve hava araçlarına
geçerken yanlarındaki eş-
yalarıyla teknik cihazlarla
ve gerektiğinde elle kont-
rol edilecek ve aranacak-
lar.

Teknik cihazlarla yapı-
lan kontrollerin sonuçlan-
dırılamaması durumunda,

bahse konu yolcu, kendi-
sinin ve eşyasının elle
aranmasını kabul etme-
diği takdirde, havaalanı
ve hava aracına kabul
edilmeyecek.

Havacılık güvenlik
tedbirleri, can ve mal gü-
venliğini sağlamak, hava
araçlarına, havacılık tes-
islerine ve kişilere yönelik
yasa dışı eylemleri önle-
mek amacıyla genel kol-
luğun gözetiminde, özel
güvenlik görevlilerince
yerine getirilecek.

Sivil Havacılıkta
idari para cezaları 

artırıldı
Sivil havacılıkta yetki

ve yükümlülüklere aykırı
davranılması durumunda
uygulanacak idari para
cezaları artırıldı.

Ticari hava işletmeleri-
nin Ulaştırma ve Altyapı
Bakanlığından izin, iş-
letme ruhsatı almaması,
tarifelerdeki değişiklikleri
bildirmemesi; Türk sivil
hava araçlarının tescil
edilmemesi; sivil havacılık
personelinin yeterlilik bel-
gesi almaması; uçakta iş-
lenen suçları pilotun
kanuni tedbirlerin alınma-
sını sağlamak amacıyla
yetkili makamlara bilgi
vermemesi gibi durum-
larda 1000 liradan 10 bin
liraya kadar olan para ce-
zası 20 bin liradan 500
bin liraya; sivil uçak sici-
linde ve verilecek tescil
belgesiyle ilgili işlemlere

aykırı davranışta bulu-
nanlara 500 liradan 10
bin liraya kadar olan para
cezası 10 bin liradan 500
bin lira liraya çıkarıldı.

Sivil Havacılık Genel
Müdürlüğünün sivil hava-
cılığı düzenlemek maksa-
dıyla alacağı önlemlere
uymayanlara uygulana-
cak ceza 10 bin liradan
500 bin liraya yükseltildi.

Uçuş izni almadan,
Sivil Havacılık Genel Mü-
dürlüğü veya mülki idare
amirlerince belirlenen
alanlar dışında insansız
hava aracı uçuran ve
genel kolluk kuvvetlerince
tespit edilen kişiler hak-
kında mahallin en büyük
mülki idare amiri tarafın-
dan 60 bin lira idari para
cezası uygulanacak. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

10 Temmuz 2024 ÇarşambaSayı: 5820

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL
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Başınıza gelenleri seçemezsiniz ama yönetebilirsiniz.
Planlarınızın bozulması, moralinizin ya da ilişkilerinizin
bozulmasından daha önemli değildir. 

Mücadelesini verdiğiniz, boşa gitmesini istemediğiniz
konular olabilir. Bunlar hakkındaki görüşlerinizin anla-
şılması için ortaya somut bir şey koymanız gerekebilir. 

Hayat motivasyonunuz sizi her zaman farklı kılmaya
yetecektir. Bugün bu motivasyonla neler yapabilece-
ğinizi, hayatınıza neler katabileceğinizi planlayabilirsi-
niz. 

Heyecanlı ve ciddi hissedebilirsiniz. Kurduğunuz düş-
lerin hayatınıza dahil olması adına bazı adımlar atabi-
lirsiniz.

Bilgi birikimi deneyimleştirmek içindir. Bunu yap-
manızın önündeki engelleri görmezden gelin ve
devam edebilmenin yollarını arayın. 

Kalbinizi acı çekmeye alıştırmamalısınız. Yeni
açılacak sayfalara eski hikayelerin gölgesini
düşürmeyin. 

İş ortamında yaşananları, kariyerle ilgili kafa karışık-
lıklarınızı bir noktada bırakmalısınız. Üzerinde dur-
dukça konuyu anlamanız ve doğru yorumlamanız
zorlaşacaktır. 

İş görüşmeleri açısından uygun bir gün olabi-
lir. Arayışlarınızın ve çabalarınızın sonuç ver-
mesi özgüveninizi yükseltecektir. 

Bazen alıştığınız gibi öğreneceğiniz gibi yaşa-
manız gerekebilir. Hayatın tek bir rutini olmaya-
bilir; kendinizi buna alıştırmanızda fayda var.

İnsan zihni her düşünceyi taşıyabilir. Bugün ne-
leri taşıdığınıza, onların sizi nereye götürdü-
ğüne odaklanmalı ve bir düzenlemeye
gitmelisiniz. 

Şüphesizliğin büyük bir nimet olduğunu anlaya-
bilirsiniz. Size bunu hissettiren insanlara olan
bağlılığınız biraz daha artabilir, kararlarınız net-
leşebilir.

Yaptığınız, uğraştığınız işler size yeni insanlar ta-
nıma fırsatı sunabilir. Bu yönde teklif ve ortam-
lar doğduğunda geri çekilmemelisiniz. 

Ses Kraliçesi:
Hamiyet Yüceses

"MAKBER", "Akşam Oldu Hüzünlendim Ben
Yine", "Gitti de Gelmeyiverdi", "Ben Küskünüm Fe-
leğe" ve "Bakmıyor Çeşm-i Siyah" adlı eserlerdeki
yorumuyla unutulmayan isimler arasına giren sanatçı
Hamiyet Yüceses'in vefatının üzerinden 28 yıl geçti.

Türk sanat müziği yorumcusu Yüceses, Kadriye
Hanım ile marpuç ustası Halil Efendi'nin kızı olarak
İstanbul'da 20 Haziran 1915'te dünyaya geldi. İstan-
bul'da Hacı Kadın İlkokulunda eğitim gören ve sesi-
nin güzelliğiyle çocuk yaşlarda dikkati üzerine çeken
sanatçı, henüz 11 yaşındayken, ailesinin yaşadığı
maddi sıkıntılar nedeniyle sahneye çıkıp şarkı söyle-
meye başladı. Hamiyet Yüceses, ilk konserini Burha-
niye'de verdi. Ardından Anadolu'nun birçok şehrinde
sahneye çıkan sanatçı, uzun süre Gaziantep'te kaldı.

"SES KRALİçESİ" SEçİLDİ
Safiye Ayla ile 1931'de Beyoğlu'nda sahneye çık-

maya başlayan sanatçı, aynı yıl Kadıköy'de düzenle-
nen bir yarışmada "Türkiye Ses Kraliçesi" seçildi.
Sanatçı Yüceses, besteciler Selahattin Pınar, Sadet-
tin Kaynak, Yesari Asım Arsoy, Mısırlı İbrahim ve
Bimen Şen'den özel dersler aldı. İstanbul Radyo-
su'nda çeşitli programlara çıkan, Sahibinin Sesi, Co-
lumbia ve Odeon firmalarıyla plaklar yapan sanatçı,
Halit Kıvanç ile 1978'de yaptığı bir röportajda, İstan-
bul'da ilk sahneye çıktığı yıllarda mikrofon olmadığını
dile getirmişti. Besteci Sadettin Kaynak'ın sesine
uygun bazı besteler yaptığı şarkıcı, soyadı kanunu çı-
kınca Sadettin Kaynak ve Selahattin Pınar'ın ısrarıyla
Yüceses soyadını aldı. Sanatçının 1940'ta evlendiği
Deniz Astsubayı Fethi Yüceses, Atılay faciası olarak
anılan, Atılay adlı denizaltının batmasıyla 14 Temmuz
1942'de hayatını kaybetti.

"MAKBER"İN güçLü SESİ
Bu üzüntünün ardından söylediği "Gitti de Gel-

meyiverdi" şarkısıyla beğeni toplayan şarkıcı, asıl
şöhreti sözleri Abdülhak Hamit Tarhan'a, bestesi
Mehmet Baha'ya ait "Makber" şarkısıyla kazandı.

Yüceses, 1944'ten 1955'e kadar Kemal Molla-
oğlu ile evli kaldı, ardından 1956'da sahnede şarkı
söylerken tanıştığı tıp fakültesi öğrencisi Osman Sa-
buncu ile vefatına kadar süren 40 yıllık evliliğe imza
attı. İstanbul'da dönemin ünlü gazinolarında assolist
olarak sahneye çıkan sanatçı, 1944'te İstanbul Bele-
diye Konservatuvarı Türk Müziği İcra Heyeti'nde
görev aldı.

Gazele olan sevgisini her fırsatta dile getiren şar-
kıcının 1946'da Hacı Arif Bey'in "Bakmıyor Çeşm-i
Siyah" eserini, bir gazelle birlikte okuması ilgi gördü.
Hamiyet Yüceses, 1949'da Yeni İstanbul Radyo-
su'nda çalışmaya başladı. Üniversite Talebe Birliği
her yıl düzenledikleri Edebiyat Yarışması'nda "Hami-
yet Mükafatı" ödüllerini dağıttı. 

Usta sanatçı, Pera Palas Oteli'nde 1987'de adına
düzenlenen gecede, 1988'de ise Hürriyet gazetesinin
Altın Kelebek Ödül Töreni'nde son kez sahneye çıktı.

Manisa Dostlar Meclisi sezonun 
son toplantısını gerçekleştirdi

BuRHAN AKDEMİR
DoLu dolu bir sezon

geçirEn Manisa Dostlar
Meclisi son toplantısını
gerçekleştirdi. 

Toplantıda yıl boyunca
yapılan etkinlikler ve
devam eden projeler ko-
nuşuldu. 

Manisa Dostlar Meclisi

toplantılara eylül ayına
kadar ara verdi.

Eylül ayında kadar
toplantılara ara verdiklerini
söyleyen Manisa Dostlar
Meclisi'nin sözcüsü Cihan
Canuyar "Manisa Dostlar
Meclisi olarak sezonu ka-
pattık ve Eylül ayına kadar
toplantılarımıza ara verdik.

Yoğun ve yorucu bir sezo-
nun sonunda aramızda bir
eğlence yaptık.

Keyifli ve eğlenceli bir
akşam oldu. Manisa Dost-
lar Meclisi Eylül ayından
itibaren yeni takviyeler ile
tekrar faaliyetlerine devam
edecek" dedi.

Manisa Dostlar Mecli-

si'nin üyesi Gizem Satı-
oğlu Öcmenler "Manisa
Dostlar Meclisi'nde bera-
ber güzel işler yaptık.
Şimdi çalışmalarımıza kısa
bir ara veriyoruz.

Eylül ayında çalışma-
larımıza devam edeceğiz"
dedi.

Manisa Şehit Aileleri ve
Gaziler Derneği Başkanı

Adnan Kaya, Manisa
Dostlar Meclisi üyesi
Gizem Satıoğlu Öcmen-
ler'e Manisa Şehit Aileleri
ve Gaziler Derneğine bu
güne kadar yaptığı çalış-
malardan dolayı plaket
takdiminde bulundu.

Manisa Dostlar Meclisi
toplu hatıra fotoğrafı çeki-
lerek sezonu kapattı.  

ŞEHZADELER Beledi-
yesi tarafından düzenle-
nen yaz spor okulları
kapsamında açılan jim-
nastik kursları büyük bir il-
giyle başladı. 

Kursa katılan 12 öğ-
renci, haftanın üç günü
uzman eğitmenler eşli-
ğinde jimnastik eğitimi alı-
yor.

Şehzadeler Belediyesi
Yaz Spor Okulları kapsa-
mında açılan Jimnastik
kursunda eğitimler baş-
ladı. Uzman eğitmenler ta-
rafından haftanın 3 günü
jimnastik kursu verilecek.

Çocukların yaz tatilini ve-
rimli geçirmeleri için kurs-
lar düzenlediklerini ifade
eden Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay,
"Çocuklarımızın yaz tatilini
verimli geçirmeleri ve
sportif faaliyetlerle sağlıklı
bir yaşam tarzı benimse-
meleri için bu kursları dü-
zenliyoruz. 

Jimnastik kurslarımıza
olan yoğun ilgi bizi çok
mutlu ediyor ve çocukları-
mızın gelişimine katkı sağ-
ladığını görmekten gurur
duyuyoruz"dedi

Jimnastik kursları, ço-

cukların fiziksel gelişimle-
rine katkıda bulunurken,
aynı zamanda sosyal be-

cerilerini de geliştiriyor.
Çocuklar, eğitmenleri eşli-
ğinde yeni hareketler öğ-

renip yeteneklerini keş-
fetme fırsatı buluyor.
Haber Merkezi

Yaz spor okulları'nda jimnastik
kursları başladı
Yaz spor okulları'nda jimnastik
kursları başladı

Kaymakam Kara 4-6 yaş 

MANİSA'NIN Selendi
ilçesinde Selendi İlçe
Müftülüğü tarafından açı-
lan 4-6 yaş grubu öğren-
cileri İlçe Kaymakamı

Mustafa İlker Kara’yı ağır-
ladı. 

İlçe Müftülüğü bina-
sında açılan yaklaşık 35
öğrencinin katıldığı 4-6

yaş grubu Kur'an kursunu
ziyaret eden Kaymakam
Mustafa İlker Kara, ince-
lemelerde bulundu.

İlçe Müftüsü Ömer
Bozkurt ve Kur'an kursu
öğreticilerinden faaliyetler
hakkında bilgiler alan
Kaymakam Kara, öğren-
cileri ziyaret ederek soh-
bet etti.

Öğrencilerin yoğun il-

gisiyle karşılaşan Kayma-
kam Kara, öğrencilerin

sorularını da yanıtsız bı-
rakmadı. İHA 

Kur'an kursunu ziyaret etti   Kur'an kursunu ziyaret etti   
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Manisa’da ‘Düğüm-1’ operasyonu!

MAnİsA dahil 19 ilde dü-
zenlenen "DÜĞÜM-1" operas-
yonlarında 88 şüpheli
yakalandı.

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,
Mersin, Kahramanmaraş, Er-
zurum, Samsun, Nevşehir ve

Balıkesir merkezli 19 ilde "Ni-
telikli Dolandırıcılık" suçuna
yönelik düzenlenen "DÜĞÜM-
1" operasyonlarında bin 748
kişiyi dolandıran 88 şüphelinin
yakalandığını bildirdi.

Bakan Yerlikaya, sosyal

medya hesabından yaptığı
açıklamada, 19 ilde "Nitelikli
Dolandırıcılık" suçuna Emniyet
Genel Müdürlüğü Asayiş Daire
Başkanlığı tarafından
"DÜĞÜM-1" operasyonlarının
düzenlendiğini belirtti.

Operasyonda 88 şüpheli-
nin yakalandığını aktaran Yerli-
kaya, "Aziz milletimizin
bilmesini isterim ki halkımızı
çeşitli yöntemlerle dolandıran-
ların enselerindeyiz. Onlara
göz açtırmayacağız" vurgu-
sunu yaptı. Operasyonların
Emniyet Genel Müdürlüğü
Asayiş Daire Başkanlığı koor-
dinesinde İl Emniyet Müdürlük-
leri Asayiş Şube
Müdürlüklerince Mersin, Kahra-
manmaraş, Erzurum, Samsun,
Nevşehir ve Balıkesir merkezli
Hatay, Denizli, Adana, Siirt, Di-
yarbakır, Kayseri, Gaziantep,
Şanlıurfa, Batman, İzmir, İstan-
bul, Muğla ve Manisa’da dü-
zenlendiğini anlatan Yerlikaya,
operasyonlar sonucunda 10
adet ruhsatsız tabanca, 2 adet
kurusıkı tabanca, 2 adet ruh-
satsız pompalı tüfek, çok sa-
yıda bilgisayar, telefon, sim kart
ve taşınabilir bellek ile çok mik-
tarda döviz ve Türk Lirası ele
geçirildiğini kaydetti. İlk belirle-

melere göre suçtan elde edil-
diği tespit edilen yaklaşık 100
milyon lira değerinde 37 lüks
araç, 17 tapu kaydı, 7 şirket or-
taklık payları, 142 banka ve
kripto hesabına el konulduğunu

vurgulayan Yerlikaya, operas-
yonları gerçekleştiren polisleri
tebrik ederek, "Allah ayağınıza
taş değdirmesin.

Milletimizin duası sizinle"
ifadelerini kullandı. İHA 

Manisa Emniyetinden denetim! Sürücülere ceza yağdı!

Cansu MERİÇ

MAnİsA İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü, Bölge Trafik Denet-
leme Şube Müdürlüğü ve İlçe
Trafik birimleri tarafından, "Em-

niyet Kemeri Çocuk Bağlama
Sistemleri Denetimi" gerçekleş-
tirildi. 

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü, Bölge Trafik Denet-
leme Şube Müdürlüğü ve İlçe

Trafik birimleri tarafından 24
ekip 49 personel ile 2 gün
süren "Emniyet Kemeri Çocuk
Bağlama Sistemleri Denetimi"
gerçekleştirildi. 

Manisa’da 1.948 araç sü-
rücüsü kontrol edildi.

Emniyet kemeri takma-

mak, maddesinden 142 sürü-
cüye, diğer Kanun maddele-
rinden 84 adet olmak üzere
226 araç ve sürücüsüne top-
lam 206.272₺ idari para ce-
zası uygulandı. 

15 araç ise trafikten men
edildi. 

İŞKUR 6 ayda 691 bin 55 kişinin
istihdamına aracılık etti

ÇALIŞMA ve Sosyal Gü-
venlik Bakanı Vedat Işıkhan,
2024 yılı ocak-haziran ayları
arasında 691 bin 55 kişinin işe
yerleştirilmesine aracılık ede-
rek bu oranda geçen yıla göre
yüzde 18,3 artış kaydettikle-
rini açıkladı.

Bakan Işıkhan, sos-
yal medya hesabından
yaptığı açıklamada,
İŞKUR'un hazırladığı
ve 2024'ün ilk yarısın-
daki hizmetlere ilişkin
verileri içeren haziran ayı
İstatistik Bülteni'nin yayım-
landığını hatırlattı.

2024 yılı ocak-haziran ay-
ları arasında 691 bin 55 kişinin
işe yerleştirilmesine aracılık

ettiklerini bildiren Bakan Işık-
han, bu oranda geçen yıla
göre yüzde 18,3 artış kaydet-
tiklerini belirterek şu ifadeleri
kullandı:

"İş ve meslek danışmanlığı
hizmetlerimiz kapsa-

mında 1 milyon
510 bin 527 bi-
reysel gö-
rüşme
gerçekleştir-
dik. 445 bin

957 iş yeri ziya-
reti yaptık. İstih-

dam odaklı
büyümenin sağlanması ve va-
tandaşlarımıza iş imkanı su-
nulması için çalışmalarımızı
sürdüreceğiz." AA
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“Yas tutarken hatıralardan kaçmayın”
her bireyin yas sürecini

farklı yaşadığına dikkat çeken
Uzman Psikolog Tara Çapar,
yasın, nefes almada zorluk, bo-
ğulma hissi, güç kaybı, iştah-
sızlık, çabuk yorulma gibi
bedensel sorunlara yol açabile-
ceğini söyledi. Psikolog Çapar,
ölüm gerçeğiyle yüzleşmek,
acıyı yaşayıp veda etmek için
cenazeye gidilmesini önerdi,
kaybedilen kişiyi hatırlatan yer
ve kişilerden kaçmanın ise yas
sürecini atlatmaya engel olaca-
ğını vurguladı.   

Uzman Psikolog Tara
Çapar, sevilen kişi kaybedildiği
zaman ortaya çıkan yoğun
duygular ile yas tepkileri hak-
kında önemli bilgiler verdi. Her-
kesin kendine özgü bir biçimde
yas tuttuğunun altını çizen Psi-
kolog Çapar “Yas yaşamda
karşılaşılan farklı bir olay olup
yaş, kültür, cinsiyet ve daha ön-
ceki yas deneyimine bağlı ola-
rak subjektif bir şekilde
deneyimlenir. Kişiler evcil hay-
vanın kaybına veya ilişkilerinin
bitmesine, ebeveynlerinin ölü-
müne üzüldükleri kadar derin-
den üzülebilirler.

Yas tepkilerine verilen bu
tepkiler kişiler arası farklılıklar-
dandır” dedi. 

Kaybedilen kişi ile kurulan
ilişki, yas ile ilgili dini ve kültürel
inançlar, geçmiş psikiyatrik öy-
küsü, kişilik özellikleri, geçmiş
kayıpların oluşu, ölüm algısı,
sosyoekonomik düzeyi gibi

faktörlerin yas tepkilerini etkile-
diğini dile getirdi. 

“3 çeşit yas var:
norMal, travMatik 

ve Psikolojik” 
Yasın normal, travmatik ve

patolojik yas olarak 3 gruba ay-
rıldığını belirten Psikolog Çapar,
“Normal yas, kayıp sonrası
gözlemlenen duygusal, zihin-
sel, fiziksel ve davranışsal tep-
kilerdir. Duyusal olarak kişiler,
şok, üzüntü, şuçluluk, korku,
çaresizlik, isteksizlik ve yorgun-
luk vb. ruh halleri içerisinde
olabilir. Kaybedilen kişinin ar-
dından tutulan yas yaşanması
gereken doğal bir süreçtir. Ge-
nellikle dalgalanmalar şeklinde
bedensel sıkıntılar görülür.
Nefes almada zorluk, boğulma
hissi, güç kaybı, iştahsızlık,
çabuk yorulma vb. Sevilen kişi-
nin kaybı sonrasında zihinsel
süreçler incelendiğinde kişi-
lerde inkar, inanmama, düşün-
cede karışıklık,
hatalı/çarpıtılmış düşünceler,
halüsinasyonlar, unutkanlık,
dikkat dağınıklığı, rahatsız edici
rüyalar vb. belirtiler gözlemlenir.
Kalpte ve boğazda düğüm
hissi, nefes darlığı, ağız kuru-
luğu, seslere karşı duyarlılık gibi
fiziksel belirtiler görülür. Alkol
veya madde kullanma, kaybe-
dilen kişiyi hatırlatıcı bireylerden
kaçma, uyku ve yeme prob-
lemleri, takıntılı davranışlar, ölen
kişiyi arama davranışları göz-
lemlenir” diye konuştu. 

“5 aşaMadan ilki şok 
ve inkar” 

Yas tutma sürecinin ilk
aşamasının “şok ve inkar” ol-
duğunu, kişinin ilk zamanlarda
ölüm gerçeğiyle kısa bir süre
hissizlik yaşayıp genellikle kay-
bını yok saydığı ve inkar ettiğini
dile getiren Psikolog Çapar, bir
sonraki aşamanın “öfke” oldu-
ğunu, bu aşamada kişinin sor-
gulamaya başlayıp bunun
neticesinde öfkelendiğini an-
lattı. Çapar, “Pazarlık” aşama-
sında ölen kişinin geri dönmesi
beklentilerinin ortaya çıktığını,
öfke ve yalnızlık hissedildiğini,
suçluluk duyguları hisseden ki-
şilerin neleri daha farklı yapabi-
lecekleri üzerine düşündüklerini
söyledi. Üzüntü ve çaresizlik
hislerinin hakim olduğu “dep-
resyon-kabullenme” aşamasını
ise kayıp gerçeğinin kabullenil-
diği, hayatın yeniden düzene
koyulduğu “yeniden yapı-
lanma” aşamasının izlediğini
sözlerine ekledi. 

“travMatik yasta 
öfke ve isyan 

GözleMlenebilir” 
Travmatik yasın, sevilen bi-

rinin ani veya şiddetli bir bi-
çimde kaybedilmesi sonrası
gelişen problemlerin kişinin ya-
şantısını ve işlevselliğini olum-
suz etkilemesi olarak
tanımlayan Psikolog Çapar,
“Kaybın üzerinden altı ay geç-
miş olmasına rağmen günün
büyük çoğunluğunu kaybedilen

kişiye özlem duyarak geçirmek
ve bazen bu duygunun yeti yiti-
mine sebep olduğunu görürüz.
Kişide otoriteye karşı öfke ve
isyan etme gözlemlenir. Kaybe-
dilen kişiyi düşünmemek için
aşırı aktivite yaptıkları, güven-
mekte zorlandıkları, sosyal or-
tamlardan uzaklaştıkları,
bağlanma stillerinde değişiklik,
sürekli ağlama isteği gibi belirti-
ler görülür. Beklenmeyen kayıp,
kaybedilen kişi ile ilişki, kişilik
özellikleri, ölüm biçimi, cenaze
töreninin yapılmamış olması,
ölüme tanıklık etme gibi faktör-
ler travmatik yas yaşama riskini
etkiler” diye konuştu. 

“Bu süreç aile ve arkadaş-
larla paylaşılmalı” 

Kaybın ardından en az altı
ay geçmesine rağmen kişinin
işlevselliğinin giderek bozulma-
sının patolojik yas özelliği oldu-
ğuna değinen Psikolog Çapar,
bu kişilerin normal yas evrele-
rinden birinde takılıp kaldığını,
yas sürecini tamamlayamadı-
ğını, iyileşmediğini ve patolojik
tepkiler verdiğini ifade etti. 

Yas sürecini daha sağlıklı
atlatabilmek için kişinin, duygu-
larını güvendiği kişiler ile pay-
laşmasını; uyku ve yeme
düzenine dikkat edilmesini tav-
siye eden Çapar, “Duygularınızı
ifade edebilmek, kayıp hak-
kında konuşma, hatırlatan ob-
jelere temas, yaşadığınız
tepkilerin normal ve doğal ol-
duğunu bilmenize yardımcı

olur. Cenazeye gitmek ölüm
gerçeğiyle yüzleşmenize, acı-
nızı yaşayıp veda etmenizi sağ-
lar. Kaybınızı hatırlatan yer, kişi
ve nesnelerden kaçmak yas
sürecini atlatmanıza engel olur”
dedi. 

“iki aydan uzun 
dePresyonda 

Psikolojik destek 
Gerekir” 

Psikolog Çapar, yas süre-
cindeki depresyon belirtilerinin
iki ayı aşması veya patolojik
yas belirtileri görülmesi halinde
psikolojik destek önererek bu
tedaviyle ölüm sonrası ayrılıkla
ilgili çatışmaları çözümlemeyi,
işlevselliği arttırmayı, baş etme
yöntemlerini geliştirmeyi, psi-

koeğitim vermeyi ve hayata ye-
niden uyumu sağlamayı amaç-
ladıklarını dile getirdi. Kişinin
yas sürecini tamamladıktan
sonra normal ve sağlıklı haya-
tına dönebileceğini, yası yaşa-
mının bir parçası haline getirip
bununla yaşamayı öğrenece-
ğini sözlerine ekledi. 

Çocukların yaşına göre
ölüm kavramını farklı şekilde al-
gılayabileceğinin altını çizen
Psikolog Çapar, “Yas sürecinde
suçluluk hissetseler de bu ölü-
mün çocuğun davranışları so-
nucunda olmadığı belirtilmelidir.
Yatak ıslatma, parmak emme
gibi davranışlar veya öfke ve
riskli davranışlar da gözlemle-
nebilir” dedi. iha 

Tatile çıkarken sağlığınızdan olmayın

Göğüs Hastalıkları Uzmanı
Prof. Dr. Tevfik Özlü, tatile çıka-
cak kronik hastalığı olanlara
uyarılarda bulunarak ilaçlarını
eksiksiz olarak yanlarında bu-
lundurmaları tavsiyesinde bu-
lundu.   

Tatile çıkmadan hekimlere
danışmanın önemine işaret
eden Özlü, seyahat sırasında
acil kullanımı ilaçların mutlaka
seyahat sırasında yanlarında
bulundurmaları gerektiğine dik-
kat çekerek,  “Tatil sezonu baş-

ladı özellikle kronik hastalığı
olanların tatil öncesinde stabil
durumda olması lazım.

Eğer hastalığı kontrol al-
tında değil ise hekimlerine da-
nışmalarında fayda var tatile
gidebilir miyim? diye. Tatil onla-
rın tedavilerini normal olarak
aksatabilir. 

Çünkü bazen uzun bir seya-
hat gerekebiliyor, iklim şartları
değişebiliyor. Gece gündüz sa-
atleri, yeme alışkanlıkları, istira-
hat, uyku zamanları
değişebiliyor bu da onların
dengelerini bozabilir. 

O açıdan tatile gitmeden
önce stabil kontrol altında ol-
duklarının anlaşılması lazım. 

Tatil süresince ilaçlarını ye-
dekleyecek şekilde yanlarına
almaları lazım. Eğer tıbbı bir
cihaz kullanıyorlarsa tansiyon
ölçeri, şeker ölçeri v.s. onları da
mutlaka yanlarında götürmeleri
lazım. 

Seyahat sırasında da acil

kullanımı olan ilaçlarını yanla-
rında bulundurmaları lazım”
dedi. 

tatil ishallerine
dikkat 

Tatil sırasında tatil ishalle-
rine dikkat çeken Özlü, “Tatil
sürecinde eğer bir sağlık so-
runu yaşarsa nereden sağlık
hizmeti alabileceğini önceden
planlamış olması lazım. 

Beslenme çok önemli. Eğer
bir diyeti varsa tatilde de diye-
tini bozmaması lazım. Özellikle
sıcakta yeterli sıvı alınımı çok
önemli. Güneş altında sıcakta
çok kalmamaları gerekiyor.
Özellikle tatil için sahil kenarla-
rına gidenler deniz alışkanlığı
var. 

Gündüz saat 11, akşam 16-
17 arasında güneş altında çok
açıkta dolaşmamalarını tavsiye
ederim. Ağır yemekler yeme-
melerini, rahat kıyafetler giyme-
lerini tavsiye ederim. Vücudun
hava sirkülasyonuna izin veren

pamuklu ya da ipekli kıyafetler
giymelerinde yarar var. Bes-
lenme önemli, özellikle tatil is-
hali dediğimiz bir olay var.
Açıkta satılan gıdalar, hijyenik
olmayan şartlarda gıda madde-
lerin tüketilirse o zaman maale-
sef ishal başlayabiliyor karın
ağrısı, karında şişkinlik  gaz v.s.

gibi semptomlar olabiliyor. O
açıdan mutlaka gıdaların uygun
şartlarda saklanması, taşınması
lazım.  Bunlara dikkat edil-
mezse tatil sağlık açısından
sorun olabilir. Özellikle yaşlı,
kronik hastalığı olanlar bunlara
dikkat etmelerinde fayda var”
diye konuştu. iha 

Çocuğunuza konserve kutu gıdaları verirken dikkatli olun
Günlük hayatta yaygın

olan konserve kutu gıdalar,
plastik saklama kapları ve da-
macanalarla ilgili uyarıda bulu-
nan Doç. Dr. Mustafa Temizel,
bu maddelerin uzun vadeli
kullanımında tehlikeli olabile-
ceğine işaret etti.

Bazılarının içinde bulunan
BPA’nın östrojen hormonunu
taklit ettiğini belirten Doç. Dr.
Temizel, “Çocuğunuzun erken
ergenliğe girmesine neden
olabilir.

Ayrıca erkeklerde kısırlık
da yapabilir” dedi.   

Bisfenol A (BPA), plastik
ürünlerin temel malzemesi ve
polikarbonattır.

Kaba plastik ürünlerin ya-
pımında kullanılmaktadır. Gün-
lük hayatta birçok farklı alanda
karşımıza çıkmaktadır. 

Doğrudan yiyecek içecek-
lerde bulunmasa da insan
sağlığına dokunabilecek alan-
larda kullanılabilir.

Yani damacanaların iç
kaplamasında, bebek biberon
yapımında, ilaç şuruplarının
ölçü kaşıklarında, sporcu ma-
taralarının iç kısmında, plastik
saklama kaplarında ve kon-
serve kutuların iç kaplama-
sında da kullanılmaktadır. 

Bu maddenin uzun vadeli
etkilerini açıklayan İç Hastalık-
ları Bölümü’nden Doç. Dr.

Mustafa Temizel, çeşitli uyarı-
larda bulundu.  

“MeMe kanseri 
riskini artırıyor” 

Doç. Dr. Mustafa Temizel,
BPA'nın östrojen hormonunu
taklit eden, onunla benzerlik
gösteren bir madde olduğunu
ifade ederek, “Dolayısıyla sü-
rekli maruziyet halinde östro-
jen seviyelerini yükseltebiliyor.

Östrojen seviyesinin yük-
selmesiyle hem yetişkinlerde
hem çocuklarda hem de ge-
belikte ceninde farklı sorunlara
yol açabiliyor.

Özellikle kadınlarda östro-
jen seviyesinin yükselmesi,
meme kanseri riskini artırıyor.

Hormonal denge bozul-
masına, obeziteye ya da kalp
damar hastalıklarını da tetikle-
yebiliyor.

Çocuklarda cinsel gelişi-
min erken yaşanmasını da te-
tikleyebilir. Eğer anne
karnındayken maruziyet söz
konusuysa bebek gelişimini
etkileyebilir. Erkeklerde de kı-
sırlığı tetikleyebilir” açıklama-
sında bulundu. 

“3, 6 ve 7 nuMaralar 
içerikte sorun
olabileceğini 

Gösterir” 
“Türkiye'de de dünyada

da bu konuda yasaklar var”

diyen Doç. Dr. Temizel, “Bibe-
ron üretiminde BPA yasaklan-
mıştır. 

Üretimdeki sağlık koşulla-
rını denetlemek açısından da-
macanalarda, pet şişelerde
numaralanmaya gidilmiştir. 1,
2, 4, 5 numara sağlıklı oldu-
ğunu işaret eder. 3,6 ve 7 nu-
maralar içerikte sorun
olabileceğini gösterir” dedi.  

“Pet şişe düzGün 
Muhafaza 

edilMelidir”
Özellikle bu sıcak hava-

larda pet şişe su tüketimine
dikkat etmek gerektiği konu-
suna da değinen Doç. Dr. Te-
mizel şunları söyledi: 

“Pet şişedeki su, düzgün
koşullarda muhafaza edilip
kullanılırsa suda bir sıkıntı
olmaz. Ancak pet şişenin ya-
pımı sırasında içinde kullanılan
bazı maddelerin suya geçme
tehlikesi vardır.

Pet şişelerin yapımında po-
lietilen maddesi kullanılmakta-
dır. 

Dolayısıyla pet şişelerde,
üretimden kaynaklanan plastik
maddelerinin sıvıya geçişi
mümkündür.

Ancak bunun için suyun
sıcak ortamda uzun süre bek-
letilmesi, uzun süre depolan-
ması madde geçişlerine

neden olur. Pet şişe yapı-
mında baskın olan madde an-
timon trioksittir ve bu
kanserojendir.”  

“bu sıcak 
havalarda 

Pet şişedeki suyu 
arabanızda 
bırakMayın” 

“Hem FDA, hem Avrupa
Birliği mevzuatında antimon
troksitin belli bir oranı geç-
meme zorunluluğu vardır”
diyen Doç. Dr. Temizel sözle-
rini, “Pet şişedeki suların sa-
hipsiz ve dikkatsiz bırakılması
kesinlikle tüketici için sorun
oluşturur. 

Özellikle sürücüler, bu yük-

sek sıcaklıklarda araçlarına
pet şişe sularını bırakıyorlar.

Dışarıda ısı 30 derece ol-
duğunda, araç içindeki ısı
bunun iki katına çıkabiliyor. 

Bunlar da toksik maddele-
rin suya geçişini kolaylaştırı-
yor.

Ancak bu geçiş çok yük-
sek miktarlarda değildir. 

Uzun vadede de olsa pet
şişeden geçebilen toksik
maddelerin kanserojen etkileri
vardır.

Bu nedenle plastik şişeler
yerine cam şişe ve paslanmaz
çelik kapların kullanımı daha
sağlıklıdır” şeklinde sonlan-
dırdı. iha  
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Manisa’da, Şehzadeler İlçe Spor Müdürlüğü ile Şehzadeler Halk Eğitim Merkezi öncülüğünde düzenlenen geleneksel Türk okçuluğu kursu yoğun ilgi görüyor

Geleneksel Türk okçulu-
MAnİsA Büyükşehir Bele-

diyespor Kulübü Judo takımı,
2-4 Temmuz tarihleri arasında
20 ülkeden bin 600 sporcunun

katıldığı 4’üncü Uluslararası
Hüseyin Özkan Judo Turnuva-
sı’nda 3’ü altın olmak üzere 5

madalya kazandı. 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yespor Kulübü Judo takımı,
uluslararası turnuvalarda boy
göstermeye devam ediyor.
Yeşil-beyazlı takım, 2-4 Tem-
muz tarihleri arasında Türkiye
Judo Federasyonu, Kocaeli
Büyükşehir Belediyesi, Genç-
lik ve Spor İl Müdürlüğü ile
Kağıtspor iş birliğinde Kocaeli
Şehit Topaloğlu Spor Sa-
lonu’nda düzenlenen 4’üncü
Uluslararası Hüseyin Özkan
Judo Turnuvası’na katıldı. 

20 ülkeden bin 600 spor-
cunun katıldığı turnuvada 25
sporcuyla mücadele eden
Manisa BBSK, 5 madalya ka-
zandı. 

Süper Minikler 36 kilo-

gramda İkra Su Karadağ, Mi-
nikler 34 kilogramda Muham-
med Üveys Sevindi, Ümitler
81 kilogramda Arda Aydın

altın madalya, Ümitler 60 kilo-
gramda Kerem Şayık gümüş,
Ömer Faruk Pınar ise bronz
madalyayı boyunlarına taktı.

Manisalı milli cimnastikçiler turnuvalara hazırlanıyor
MURADİYE Cimnastik Sa-

lonu'nda, Manisa Büyükşehir
Belediyespor Cimnastik Baş
Antrenörü ve aynı zamanda
milli takım antrenörü Mehmet
Ali Ekin yönetiminde çalışan 10
sporcu, yaz sonunda İtalya’nın
Pesaro kentinde düzenlenecek
Aerobik Cimnastik Dünya Şam-
piyonası ile Bulgaristan'da ya-
pılacak 15. Uluslararası Filibe
Kupası'nda ter dökecek.

Günlük 8 saat idman yapan
Yudum Atan, Selin Özermiş,
Ömür Günay, Elif Ekin Okçu ve
Sahra Saylan Pesaro'daki Ae-
robik Cimnastik Dünya Şampi-

yonası'nda, Elvin Gülen, Tanem
Atar, Furkan Saylan, Duru
Günen ve Okay Arsan ise 5.
Uluslararası Filibe Kupası'nda
madalya için yarışacak.

Milli takım antrenörü Meh-
met Ali Ekin, geçmişte Mani-
sa'ya ulusal ve uluslararası
şampiyonlukları getirdiklerini
belirterek, bunlara yenilerini
eklemeyi amaçladıklarını söy-
ledi.

Milli takım altında yarışa-
cak sporcuların yoğun bir
kamp dönemi geçirdiğini akta-
ran Ekin, Sporcularımızın Ma-
nisa ve kulübümüzü en iyi

şekilde temsil edeceğinden
kimsenin şüphesi olmasın.

Madalyalarla dolu iki turnuva
bizleri bekliyor." dedi. AA

Büyükşehir’in Judocuları Uluslararası 
Turnuvada 5 madalya kazandı
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